
MANİSA’NIN Turgutlu ilçesinde su
kesintisi çilesi gün geçtikçe büyüyor. 31

Mart itibariyle Büyükşehir ve MASKİ yöne-
timinin CHP’ye geçmesiyle birlikte hemen
her gün kesilen sular ilçe halkını canından
bezdirdi. Yaşananlara tepki gösteren MHP
Turgutlu İlçe Başkanı Halil Konuş, Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek
ve MASKİ’ye ateş püskürerek, “Sayın Ferdi Zeyrek’in
MASKİ üzerindeki ilk tasarrufları yetişmiş ve kalifiye per-
sonel kıyımına girerek kendi yandaşlarına kadro açmak
olmuştur. Sayın Ferdi Zeyrek 2 ton su 1 lira vaadiyle
Manisa genelinde uygulanan su politikasının sürdürüle-
mez hale geleceğini bile bile vatandaşlarımızı yanlış bil-
gilendirmiş ve seçimden galip çıkmıştır. Ne var ki 2 ton
suyun 1 TL olması bir yana vatandaşlarımız parasıyla
bile su bulamamaktadır” diye konuştu.

DEMEK Kİ “2 TON SU 1 LİRA” OLAMIYORMUŞ!

YUNUSEMRE Belediye Başkanı Semih Balaban
basın mensuplarını ağırladı. Balaban, 31 Mart’ta

gerçekleşen değişim ile Yuntdağı’nda da değişim
olduğunu belirterek “Bu yıl ilk defa Yuntdağı’nda spor
okulları açtık. Çocukları yüzmeyle tanıştırdık. Ve yüzlerce
çocuğumuza dokunmanın mutluluğunu yaşadık. Yine
Yuntdağı’nda hepinizin bildiği gibi açık hava sinemalarını
da halkımızın hizmetine sunduk. Üçpınar, Yağcılar ve
Muradiye gibi önemli beldelerde bunları gerçekleştirdik.
Yani Yunusemre Belediyesi’ndeki 31 Mart’ta gerçekleşen
değişim ile Yuntdağı’nda da bu değişim yaşandı. Bunun
da haklı mutluluğunu yaşıyoruz” dedi.

YUNUSEMRE’DE FAALİYETE GEÇECEKK HİZMETLERİ ANLATTI
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Turgutlu ilçesinde yaşanan su kesintileri vatandaşları canından bezdirirken, konuya ilişkin açıklama
yapan MHP Turgutlu İlçe Başkanı Halil Konuş, Büyükşehir Belediyesi ve MASKi’ye ateş püskürdü

VATANDAŞ PARASIYLA BiLE
SU BULAMAZ HALE GELDi!

YOLLARDA SU TANKERLERi...
iNSANLARIN ELiNDE SU ŞiŞELERi
ORTAÇAĞ SEFALETi YAŞANIYOR

Manisa’da 31 Mart yerel seçimlerinin ardın-
dan, Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek oldu. ‘2 ton su 1 TL’ vaadiyle
göreve gelen ancak seçilmesinin ardından
kentte yaşanan su kesintileri nedeniyle
Manisalıları canından bezdiren Başkan
Zeyrek ve MASKİ’ye bir tepki de MHP
Turgutlu İlçe Başkanı Halil Konuş’tan geldi.

Şehir su kesintileriyle boğuşuyor, Manisa Büyükşehir Belediyesi MASKİ ekipleri işi gücü
bıraktı, Manisa Futbol Kulübü ile uğraşıyor… Kulübün kaldığı tesislerin önü yine kazıldı!

BUYUKŞEHiR’iN TEK DERDi MANiSA FK!
BUNUN ADI NEFRET SiYASETi 

MANİSA’NIN en önemli gündemi, il
genelinde yaşanan su kesintileri. Bazı

ilçelerde yaklaşık 2 aydır sistemli bir şekilde
sular kesiliyor, vatandaşlar mağdur ediliyor.
Halk bu soruna ivedilikle çözüm beklerken,
Manisa Büyükşehir Belediyesi ile Manisa Su
ve Kanalizasyon İdaresi’nin (MASKİ) günde-
minde sadece Manisa Futbol Kulübü var.
MASKİ ekipleri, kulübün etrafında bulunan
yolları 40 metre arayla dün yine kazdı ve
tesise giden tüm yolları kapatmış oldu.

MANİSA FK’YA GİDEN TÜM YOLLARI KAPATTILAR
BÖLGEDE çalışma yürüt-
mek için gelen MASKİ

yetkilileri, Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek’in, bölgedeki yağmur
suyu kanalizasyon ihtiyacını
karşılamak için bizzat proje
çizdiğini ve bu proje doğrul-
tusunda çalışmaların yapıl-
dığını söyledi. Ekipler, çalışmaların 2 ile 4
hafta arasında süreceğini de dile getirdi. 

KAZI ÇALIŞMASI FERDİ ZEYREK’İN ÖZEL TALİMATIYMIŞ

Hayvan yaşam merkezi açılıyor "Canımızı zor kurtardık!"   
MANİSA'NIN Gördes
ilçesinde 14 Ağus-

tos'ta çıkan orman
yangınında, Salihli’nin
Kemer Mahallesi
Kalemdağ mevkiinde
bulunan evleri yanan
çiftçi Şevket Arı, dehşet
anlarını anlattı. Arı,
“Canımızı zor kurtardık,
her şeyimiz yandı, yan-
gından sadece kedimiz
kurtuldu” dedi.   

Dehşet anlarını anlattı: 

Müdür Aktaş’tan emniyet
personellerine teşekkür!

İL Emniyet Müdürü Fahri Aktaş,
yapılan çalışmaların ve fedakar

hizmetlerin toplum güvenliğini
artırmada önemli bir rol oynadığını
vurgulayarak, Asayiş ve Siber
Suçlarla Mücadele Şube persone-
line ve Çevik Kuvvet personeline
gönülden teşekkür etti.

10’da

7’de

6’da5’te
6’da

İHALELER 2 TON SU 1 TL NEDENİYLE İPTAL AMA MANİSA FK’NIN
TESİSLERİNİN ÖNÜNÜ 40 METRE ARAYLA KAZMAYA PARA VAR!
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İzmİr Vakıflar Bölge Mü-
dürlüğü 528 yıllık vakfın hayır
şartını Manisa'da 16 çocuğu
sünnet ettirerek gerçekleştirdi.
Sultan II. Beyazıt tarafından
1496 yılında kurulan ve toplu
sünnet hizmeti veren vakıf hayır
şartı gereği, Manisa'da 16
çocuk sünnet ettirildi.   

İzmir Vakıflar Bölge Mü-

dürlüğü, tarafından Manisa'da
sünnet şöleni düzenlendi. Ma-
nisa Şehzadeler İlçesi'nde bu-
lunan Kurşunlu Han'da
düzenlenen sünnet şöleni ön-
cesinde çocuklarla birlikte süs-
lenmiş otomobillerle çocuklar
ve aileleriyle şehir gezisi yapıldı.
Manisa Mevlevihane başta
olmak üzere Muradiye Külli-

yesi, Saruhanbey Medresesi
gibi tarihi yapıların da gezildiği
şehir gezisinde, Manisa Sultan
Camii'nde Kur-an Kerîm tilaveti
sonrası dualar edildi. Tıp Tarihi
Müzesi ziyareti sırasında, serin-
leyen ekip, şehir gezisi sonrası
Mehter Takımı eşliğinde Kur-
şunluhan'daki şölen alanına
geçti. 

Kavurma pilav ve ayran ik-
ramı sonrası, hazırlanan oyun
alanında çocuklar eğlenceli
vakit geçirdi. Hacivat-Karagöz
ve palyaçolarında da bulun-
duğu şölende, çocuklara ve ai-
lelerine patlamış mısır, pamuk
şekeri ve Osmanlı şerbeti gibi
ikramlar gerçekleştirildi. 

Törende konuşan Vakıflar
İzmir Bölge Müdürü Tahir Emre
Can, sünnet şöleni ile Kültür
Turizm Bakanlığı, Vakıflar Bölge
Müdürlüğü olarak Sultan İkinci
Beyazıt Vakfı'nın hayır şartını

yerine getirdiklerini kaydetti. 
Vakıflar Bölge Müdürü

Can, "Bizler Vakıflar Genel Mü-
dürlüğü olarak bize emanet ec-
dadımızdan emanet vakıfların
vakfiyelerini yerine getirmek,
onların emanetlerini sanki
bugün ayaktalarmış gibi devam
ettirmek adına bir görevi ifa
ediyoruz. Bu kapsamda birçok
ailemize çeşitli yardımlar, birçok
öğrencimize burslar, birçok öğ-
rencimize birçok etkinlikler ve
faaliyetlerle destek olmaya çalı-
şıyoruz. Bu yıl boyunca da hem
Ramazan Bayramında çocukla-
rımıza bayramlıklar aldık. iftarlar
gerçekleştirdik. Yine kurban
bayramında kurbanlar kestik,
bayramlıklar dağıttık. Bugün de
burada çocuklarımız mutluluğu
her erkek çocuğunun mutlulu-
ğunu yaşamak istediği, sünnet
olup düğününü yapamayan, ih-

tiyaç sahibi ailelerimizin, ço-
cuklarımızın mutlu mutluluğunu
yaşatmak için bir araya geldik.
Bu kapsamda çocuklarımızı
gün boyu konvoylarla, tarihimi-
zin, ecdadımızın eserlerini gez-
dirmeyi tanıtmayı ve bu güzel
mekanda güzel şehirde, şehza-
deler şehri Manisa'mızda ço-
cuklarımızın bu geleneklerimizi
tanımasına destek olmaya ça-
lıştık. Şu anda da yine sünnet
emeğiyle, eğlencesiyle, şerbe-
tiyle bu anı dolu dolu yaşamayı
yaşatmayı ve onların ömrü ha-
yatında unutamayacak bir anı
olarak kalmasını ve bu vakfiye-
nin de onlarla birlikte yaşama-
sını ümit ediyor ve arzu
ediyoruz" diye konuştu. 

Vakıflar Bölge Müdürü
Can, sünnet Şöleni ne destek
olan Manisa'daki kurum ve ku-
ruluşlara verdikleri destekten

dolayı teşekkür etti. 
Konuşmanın ardından, Va-

kıflar Bölge Müdürü Can ve tö-
rene katılan Manisa protokol
üyeleriyle çocuklara çeyrek
altın takarak, her birine bisiklet
hediye etti. Vakıflar Bölge Mü-
dürü Can, vakıf kültürünün ya-
şatılarak bu tür etkinliklerin
devam edeceğini söyledi. 

Kurşunluhan'daki sünnet
şölenine Vakıflar İzmir Bölge
Müdürü Tahir Emre Can, Ma-
nisa Vali Yardımcısı Mustafa
Harputlu, Aile ve Sosyal Hiz-
metler İl Müdürü Mustafa Kılıç,
Manisa İl Kültür Müdürü İbra-
him Sudak, Vakıflar İzmir Bölge
Müdür Yardımcısı Musa Özgür
Turnalı, Vakıflar İzmir Bölge
Hayır Hizmetleri Şube müdürü
Haşim Yadigar ile vatandaşlar
ve sünnet olan çocukların aile-
leri ve yakınları katıldı. İHA

Sultan II. Beyazıt tarafından 1496 yılında kurulan ve toplu sünnet hizmeti veren vakfın hayır şartı gereği, Manisa'da 16 çocuk sünnet ettirildi    

mirası yaşatılıyor 
Sultan İkinci Beyazıt'ın 528 yıllık 



3
İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 231 30 91

EKİN ECZANESİ 
0236 239 36 00

AKAR ECZANESİ 

DERYA ECZANESİ 

0553 236 28 26

0236 237 72 82

NÖBETÇİ 
ECZANELER

24 Ağustos 2024 Cumartesi

DERMAN ECZANESİ 
1814 - İngiliz Birlikleri, Washington'u işgal etti, White House ve pek çok başka binayı ateşe
verdi.
1851 - Palmer ve Goldschmid şirketleriyle sözleşme imzalayan Osmanlı Hükûmeti, borç
para aldı.
1858 - Richmond, Virginia'da 90 zenci, eğitim almak suçuyla tutuklandı.
1875 - Matthew Webb, Manş Denizi'ni yüzerek geçen ilk kişi oldu.
1891 - Thomas Edison, hareketli çekim yapan kameranın patentini aldı.
1909 - Panama Kanalı'nın ilk betonları dökülmeye başlandı.
1912 - Alaska, ABD topraklarına dahil oldu.
1919 - Şarkî Anadolu Müdâfaa-i Hukuk Cemiyeti kuruldu.
1929 - Türkiye ve İran, Dostluk Antlaşması imzaladı.
1931 - Fransa ve SSCB, Saldırmazlık Antlaşması imzaladı.

GÜNÜN OLAYI

MANİSA'NIN Akhisar ilçesinde jandarma ekipleri
tarafından sosyal medya üzerinden terör örgütü
DEAŞ propagandası yaptıkları iddiasıyla 3 şüpheli-
nin gözaltına alındığı öğrenildi.   

Manisa İl Jandarma Komutanlığı Terörle Müca-
dele Şube Müdürlüğü ve Akhisar İlçe Jandarma Ko-
mutanlığı ekipleri, sosyal medya üzerinden terör
örgütü DEAŞ propagandası yaptığı tespit edilen 3
şüpheliye yönelik gerçekleştirilen eş zamanlı ope-
rasyonda yapılan aramalarda dijital materyaller ve 7
yasaklı yayın ele geçirildi. Yapılan operasyonda göz-
altına alınan M.D. (48), V.K. (32) ve A.A. (32) isimli
şüphelilerin sorgusunun devam ettiği öğrenildi. İHA

3 şahıs 

Sosyal medyadan 
DEAŞ propagandası 
yapan 
gözaltına alındı   

Aranan 24 şahıs yakalandı 
17’si ceza evine girdi

MANİSA İl Emniyet Müdürlüğü tarafından
25 adrese eş zamanlı yapılan operasyonlarla
araması bulunan 24 şahsın yakalandığı ve
şahıslardan 17’sinin sevk edildikleri adli ma-
kamlarca tutuklandığı bildirildi.   

Manisa  İl Emniyet Müdürlüğü Asayiş
Şube Müdürlüğü koordinesinde il genelinde
aranan şahısların yakalanmasına yönelik ola-
rak 22 Ağustos Perşembe Günü 25 adreste

eş zamanlı olarak yapılan operasyonda, ifa-
desi için aranan 7 şahıs,, 0-5 yıl arası hapis
cezası ile aranan 12 şahıs, 5-10 yıl arası
hapis cezası ile aranan 4 şahıs ve 10-20 yıl
hapis cezası ile aranan 1 şahıs olmak üzere
çeşitli suçlardan aranan toplam 24 şahıs ya-
kalanırken, sevk edildikleri adli makamlarca
17 şahsın tutuklandığı açıklandı. 

İHA

Trafik kazasında 
2 kişi yaralandı!

MANİSA'NIN Sarıgöl
ilçesinde meydana gelen
trafik kazasında 2 kişi ya-
ralandı.

Y.Y. yönetimindeki 20
ABN 846 plakalı kamyon,
Selimiye Mahallesi'nde,
U.İ.A. idaresindeki 07

BHS 434 plakalı otomo-
bille çarpıştı.

Kazada yaralanan oto-
mobil sürücüsü ile ya-
nında bulunun A.B,
ambulansla Alaşehir Dev-
let Hastanesine kaldırıldı. 

İHA

Bir sesine onlarca kedi koşuyor   
MANİSA'NIN Şehza-

deler ilçesindeki İsmet
İnönü Mesleki ve Teknik
Anadolu Lisesinde İngi-
lizce öğretmeni olarak
görev yapan 58 yaşındaki
2 çocuk annesi Alev Varlı-
akman'ın 3 yıl önce yavru
bir kediyle başlayan kedi
sevgisi, bugün 70'ten
fazla kediyle kurduğu
sevgi bağına dönüştü.
Her gün sabah ve akşam-
ları kedileri beslemek ve
bakımları için okulun bah-
çesine gelen Varlıakman,

özellikle yavru kedilerin
göz bakımlarını yaparken,
mama yedikleri kapları da
düzenli olarak yıkayarak
kedilerin temiz bir or-
tamda yaşamalarına
imkan sağlıyor. Kedilere
bir nevi annelik yapan
Varlıakman'ın geldiğini
gören kediler, Alev öğret-
menin etrafını sarıyor. Ke-
dilerin beslenme ve
barınma kadar sevgiye de
aç olduklarını kaydeden
Alev öğretmen, her bir ke-
diye çocuklarına göster-
diği şefkatle yaklaşıyor. 

TEDAVİLERİNİ 
YAPTIRIYOR, 

BESLİYOR, 
BAKIYOR, 
KISIRLAŞTIRIYOR 
Okul bahçesindeki

en az 70 kedinin bakımını
üstlendiğini kaydeden
Varlıakman, “Büyükşehir
Belediyesine ait Mini Pati-
ler'de de bu kedilerimizi 6
aylık olduktan sonra kısır-
laştırıyoruz. Şu ana kadar
50-60 kediyi kısırlaştırdık.
Burada sadece çok
küçük olan yavru kediler
kısır değil. Böyle bir ça-
lışma yapıyoruz ve bu

bana hayat veriyor. Bunu
karşılıksız yapıyoruz ama
buradaki sayı artıkça bun-
lara bakım gücümüz aza-
lıyor. En nihayetinde bir
öğretmenim ve ben bun-
ları sadece öğretmen
maaşımla tek başıma ya-
pıyorum. Kedilerimiz sa-
yamayacağımız kadar
çoğaldı. Okulun alt bö-
lümlerinde de yavru ve
anneler var. Toplamda en
az 70 kedi vardır okulu-
muzun bahçesinde. Onlar
doymadan ben doyamı-
yorum. Onların tek isteği
sevgi” şeklinde konuştu.  

İHA
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ŞeHzadeler kenti Mani-
sa'da 9 bin 920 dekar araziye
can suyu vererek bölge ekono-
misine yılda yaklaşık 75 milyon
ek gelir sağlayacak Yunusemre
Sarma-Davutlar Barajı'nda
adım adım sona yaklaşılıyor.
Ön yüz beton kaplama çalış-
maları devam eden proje, yeni
yılın ilk aylarında tamamlana-
cak.   

Tarım ve Orman Bakanlığı

Devlet Su İşleri (DSİ) Genel Mü-
dürlüğü, tarımda modern sula-
mayı yaygınlaştırmak,
toplulaştırma çalışmalarıyla
tarım arazilerinden en yüksek
faydayı sağlamak, musluklara
sağlıklı ve içilebilir su ulaştır-
mak ve yerleşim yerleri ile tarım
arazilerini taşkın risklerine karşı
korumak için tüm gücüyle çalı-
şırken, sürdürülebilir su yöne-
timi anlayışıyla da suyun her

damlasına sahip çıkıyor. BU
kapsamda çalışmalar yürüten
DSİ Manisa'da 9 bin 920 dekar
araziye can suyu vererek bölge
ekonomisine yılda yaklaşık 75
milyon ek gelir sağlayacak Yu-
nusemre Sarma-Davutlar Bara-
jı'nda adım adım sona
yaklaşılıyor. Ön yüz beton kap-
lama çalışmaları devam eden
proje, yeni yılın ilk aylarında ta-
mamlanacak. 

"HedeF: 2025" 
Barajdaki çalışmaların he-

deflenen plan doğrultusunda
son hızla devam ettiğini ifade
eden DSİ Genel Müdürü Meh-
met Akif Balta, “Geçtiğimiz yıl
Sarma-Davutlar Barajı'nın
gövde dolgusunu tamamlaya-
rak, yüzde 70 fiziki gerçek-
leşme oranına ulaşmıştık.
Mayıs ayı itibari ile ön yüzü
beton kaplama çalışmalarına
başladık. Öncelikle gövdenin
derz sızdırmazlık detaylarını ta-
mamladık. Şu anda gövdede
demir donatı döşeme işlemle-
rine devam ediyoruz. Yakında
beton kaplama çalışmalarına
da başlayacağız” dedi. 

Sarma-Davutlar Barajı'nın
gövdesine proje kapsamında
yaklaşık 10 -12 bin metreküp
beton döküleceğini kaydeden
DSİ Genel Müdürü Mehmet
Akif Balta, gövdedeki ön yüzü
beton kaplama çalışmalarını yıl-
başına kadar tamamlamak is-
tediklerini söyledi. 

Manisalı üreticilere müjdeli
haberi de veren DSİ Genel Mü-
dürü Mehmet Akif Balta, yeni
yılın ilk ayları ile birlikte Yunu-
semre Sarma-Davutlar Bara-

jı'nda su tutmayı planladıklarını
söyledi. 

"Manisalı ÇiFTÇilere 
Yılda 75 MilYOn lira 

eK Gelir" 
Projenin tamamlanması ile

birlikte bölge üreticisinin yüzü-
nün güleceğini belirten DSİ
Genel Müdürü Mehmet Akif
Balta, “Sarma-Davutlar Bara-
jı'ndan 9 bin 920 dekar araziye
can suyu vereceğiz. Bölge çift-
çimiz hem daha temiz, hem de
çok daha ucuz kavuşacak.
Üretim maliyetleri düşecek.
Manisalı çiftçilerimiz 2024 yılı
rakamlarıyla ortalama 75 mil-

yon lira ek gelire kavuşacak”
diye konuştu. 

18.5 MilYOn 
MeTreKÜP sU 
dePOlaYaCaK 

Yunusemre ilçesinin Da-
vutlar Mahallesi yakınlarındaki
Sarma Çayı üzerine inşa edilen
baraj gövdesi ön yüzü beton
kaplı kaya dolgu tipinde proje-
lendirildi. Temelden yüksekliği
47,5 metre olan barajın gövdesi
için yaklaşık 723 bin metreküp
dolgu yapıldı. Sarma-Davutlar
Barajı'nda 18 milyon 570 bin
metreküp su depolanabilecek.
iHa

Sarma-Davutlar Barajı'nda sona gelindi

Manisa'nın Demirci ilçe-
sinde, Tarım ve Kırsal Kalkın-
mayı Destekleme Kurumu
(TKDK) tarafından verilen des-
teklerle ilgili bilgilendirme top-

lantısı yapıldı.
Mehmet Akif Ersoy Gençlik

Merkezi konferans salonunda
düzenlenen toplantıya, De-
mirci Belediye Başkanı Erkan

Kara, AK Parti İlçe Teşkilat
Başkanı Serkan Dinçer, MHP
İlçe Başkanı Ümit Kanyılmaz,
TKDK Manisa İl Koordinatörü
Uğur Uslu, meslek odası baş-
kanları, mahalle muhtarları,
çiftçi ve üreticiler katıldı.

Programın açılışında konu-
şan Erkan Kara, havası, suyu
ve doğasıyla Ege'nin nadide
ilçeleri arasında bulunan
Demirci'yi tarımda en
üst noktalara taşı-
yacaklarını dile
getirdi.

Tarımda
profesyonelleş-
menin önemine
değinen Kara,
"Bu şekilde hem
ilçemiz hem üreti-
cimiz hem de ülke-
miz kazanacaktır. Bu
anlamda çiftçilerimizin

TKDK'nın des-
tek verdiği proje-

lerden
faydalanmasını arzu

ediyoruz. Belediye olarak üze-

rimize düşeni yapmaya da ha-
zırız." dedi.

Uğur Uslu ise kurumun
verdiği destek ve projelere iliş-
kin sunum yaptı, katılımcıların

sorularını cevaplandırdı.
Başkan Kara, toplantının

sonunda Uğur Uslu'ya günün
anısına hediye takdiminde bu-
lundu. aa

Demirci'de çiftçilere TKDK destekleri anlatıldı

Manisa'nın Sarıgöl ilçe-
sinin Dadağlı Mahallesinde
geçtiğimiz günlerde hasadına
başlanan badem ağaçlarının
verimi üreticilerin yüzünü gül-
dürdü.   

Hakan ve Kaan Özel kar-
deşlerin yıllar öncesi domino
yaptıkları badem ağaçları yap-
rağından fazla badem verdi.
Bu yıl badem veriminden
memnun olduklarını dile geti-
ren Özel kardeşler şunları söy-
ledi: "Bademlerin verimi
sevindirdi. 

Yaprağından fazla badem
var. Elle kırılabilen badem
daha fazla rağbet görüyor.

Mahallemizde bu yıl 8-10 ton
ürün rekoltesi olur." 

Dadağlı Mahallesinde 20

dönümlük alanda ekilen ba-
demlerde hasat çalışmalarının
devam ettiği öğrenildi. iHa

Yapraktan çok badem var   Yapraktan çok badem var   

Manisa’nın Selendi ilçe-
sinde son yıllarda hızla yaygın-
laşan ve tütüne alternatif ürün
olarak Tarım ve Orman Bakan-

lığı tarafından da desteklenerek
bahçeler oluşturulan Antep Fıs-
tığında hasat başladı.  

Manisa’nın Selendi ilçe-

sinde Tarım ve Orman Bakan-
lığı tarafından orman köylüsüne
ekonomik anlamda destek
sağlamak, köyden kente göçün

önüne geçmek amacıyla bir
çok alanda bozuk orman alan-
larında gelir getirici tür ağaçlan-
dırması çalışmaları kapsamında
aşılama çalışması yapılarak ye-
tişen ve damak tadı ve aroma-
sıyla coğrafi işaret alınması için
girişimler yapılan Antep fıstı-

ğında hasat zamanı başladı.  
Bahçe sahiplerinin çocuğu

gibi baktığı kendilerinin de yeşil
altın olarak adlandırdıkları
Antep Fıstığı hasadında üretici-
lerin yüzü gülüyor. Selendi ilçe-
sinde Çortak, Yağcı, Çanşa ve
Kınık mahallelerinde yetişen

Antep Fıstığı hasadına katılan
Selendi Kaymakamı Mustafa
İlker Kara, üreticilerle bir araya
gelerek hasat çalışmalarına yar-
dım etti. Üreticilere kolaylıklar
dileyen Kaymakam Kara, "Rab-
bim bol kazançlar versin." dedi.
iHa

Antep fıstığında hasat başladı  Antep fıstığında hasat başladı  
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MANİSA'NIN Akhisar il-
çesinde sokak ortasında ya-
şanan şiddete anında ve
etkin müdahalede bulunan
polis memuru Ersin Çelik,
Akhisar Kaymakamı Murat
Kütük tarafından başarı bel-

gesi ile ödüllendirildi.   
Akhisar İlçe Emniyet

Müdürlüğü'nde görev yapan
Ersin Çelik, kadına yönelik
şiddet olayına anında ve
etkin müdahalede bulunarak
büyük bir başarıya imza attı. 

Akhisar Kaymakamı
Murat Kütük, polis memuru
Ersin Çelik'in özverili ve hızlı
müdahalesini makamında
başarı belgesi takdim ederek
ödüllendirdi. 

Kaymakam Murat

Kütük, Ersin Çelik’in bu
örnek davranışının diğer em-
niyet personeline de ilham
kaynağı olacağını belirtti ve
Çelik’e teşekkür ederek ba-
şarılarının devamını diledi.
İHA

Akhisar’daki kadına şiddet olayına 
müdahale eden polise başarı belgesi   

SArIGÖL Kaymakamı Halil
Dalak ve İlçe Milli Eğitim Mü-
dürü Cezmi Yıldırak, ilçede ya-
pımı devam eden okul
inşaatlarında incelemelerde bu-
lundu.   

Sarıgöl Kaymakamı Halil
Dalak beraberindeki Sarıgöl
İlçe Milli Eğitim Müdürü Cezmi
Yıldırak ile yapımı devam eden
Sarıgöl Şehit Esin Akay Orta-
okulu ve 4 Eylül İlkokulunun in-
şaatlarını yerinde inceledi.
İncelemelerde, inşaatların son
durumları değerlendirilirken

yapım işini üstlenen firma yetki-
lilerinden de bilgi alındı. İnşaat
halindeki binaların durumu in-
celenerek planlanan teslim ta-
rihlerine yetiştirilmesi
konusunda yüklenici firmalarla
fikir alışverişi yapıldı. 

Kaymakam Halil Dalak,
eğitim binalarının planlanan
teslim tarihinde bitirilmesi için
gerekli kontrolleri yaptıklarını ve
öğrencilerin daha modern or-
tamlarda ders görmesini temin
etme konusunda devletin ka-
rarlı olduğunu belirtti.  İHA

Kaymakam Dalak okul inşaatlarını inceledi   Kaymakam Dalak okul inşaatlarını inceledi   

MASKİ Genel Müdürü Talat
Postacı, Yunusemre Muhtarlar
Derneği Başkanı Bedriye Pehli-
van ve ilçeye bağlı mahalle
muhtarları ile bir araya geldi.
Mahalle muhtarlarının talep ve
önerilerini dinleyen Postacı, Yu-
nusemre ilçesinin ihtiyaçları
noktasında ilgili birimlerin çalış-
malarına devam ettiğinin altını
çizdi. 

Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdürü
Talat Postacı, Yunusemre Muh-
tarlar Derneği Başkanı Bedriye
Pehlivan ve ilçeye bağlı ma-
halle muhtarlarını ağırladı.
MASKİ Genel Müdürlüğü top-
lantı salonunda gerçekleşen zi-
yarette Genel Müdür Yardımcısı
Doç. Dr. Özgür Avşar, Özel
Kalem Müdürlüğü’nden Cem
Kuzucu, İlçe Hizmetleri Dairesi
Başkanı Recep Günay, Çevre

Koruma ve Kontrol Dairesi
Başkanı Çılga Kılıç, Yunusemre
Muhtarlar Derneği Başkanı
Bedriye Pehlivan, şube müdür-
leri ve ilçeye bağlı mahalle
muhtarları yer aldı. Postacı,
mahalle muhtarlarının talep ve
önerilerini dinledi. Postacı, Yu-
nusemre ilçesinin altyapı konu-
sundaki eksikliklerini
karşılamak ve dirençli bir hale
getirmek için ilgili birimlerin ça-
lışmalarına devam edeceklerini
söyledi. 

MUHTArLArIMIZLA
İLeTİŞİM HALİNDe 
OLMAYA DeVAM

eDeCeĞİZ
Ziyaretlerinden dolayı muh-

tarlara teşekkür eden Genel
Müdür Postacı, “Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız
Mimar Ferdi Zeyrek’in talimat-
ları doğrultusunda İdare olarak

etkin ve hareketli bir çalışma
dönemine girmiş bulunmakta-
yız. Göreve geldiğimiz günden
bu yana Manisa merkez ve il-
çelerimizde görev yapan tüm
muhtarlarımızla sürekli irtibat
halindeyiz. Muhtarlarımızın ve

vatandaşlarımızın taleplerini
dinliyoruz. Sorunların tespiti
kapsamında sahada inceleme-
lerimizi gerçekleştiriyor ve ya-
pılması gerekenleri analiz
ederek hemen harekete geçi-
yoruz. Yunusemre mahalle

muhtarlarımızla bir araya gele-
rek talep ve önerileri dinledik,
gerekli notlarımızı aldık. Eksilik-
lerin giderilmesi için ilgili birim-
lerimiz en kısa sürede
ellerinden geleni yapacaklar.
Mahallelerin ihtiyaçlarını en iyi
bilen muhtarlarımızla sürekli ile-
tişim halinde olmaya devam
edeceğiz. Yunusemre ilçemizin
altyapı konusundaki ihtiyaçla-
rını karşılamak ve daha sağlıklı
hale getirmek adına projeleri-
miz hazır ve en kısa sürede ha-
yata geçirmeyi hedefliyoruz”
diye konuştu. 

MANİSA’MIZ İÇİN 
UMUTLUYUZ

Yunusemre Muhtarlar Der-
neği Başkanı Bedriye Pehlivan
ise şunları söyledi: “Yunu-
semre ilçemiz 87 mahalleden
oluşuyor. Tüm muhtarlarımızın
ana çalışma konusu Manisa

Büyükşehir Belediyesi ve
MASKİ Genel Müdürlüğü’nün
hizmetleri. Bizim için su, kana-
lizasyon ve çevre ile ilgili ko-
nular en önemli hizmet
başlıklarını oluşturuyor. MAS-
Kİ’den alacak oldukları hiz-
metler vatandaş nezdinde çok
önemli bir yere sahip. 

Muhtarlarımız da vatan-
daşlarımızın taleplerini
MASKİ’ye iletme anlamında
köprü görevi görüyor. Sizlerin
de sürekli sahada olduğu-
nuzu, bire bir çözümlerin ba-
şında olduğunuzu duyuyoruz
ve bu bizler için çok sevindi-
rici. Bu doğrultuda sorunları-
mızın çözümü anlamında
elinizden geleni yapacağınıza
hiç şüphemiz yok. Değişimin
Manisa’mız için hayırlı olma-
sını diliyoruz, umutluyuz” dedi.
Haber merkezi

MASKi Yunusemreli muhtarların taleplerini dinledi

Her ay toplantı düzenleye-
rek yapılan hizmetleri anlatan
Yunusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban basın mensup-
larını ağırladı. Başkan yardımcı-
larının da katılımıyla
makamında gerçekleştirilen
toplantıda konuşan Başkan
Balaban, 31 Mart’ta gerçekle-
şen değişim ile Yuntdağı’nda
da değişim olduğunu belirterek
“Bu yıl ilk defa Yuntdağı’nda
spor okulları açtık. Çocukları
yüzmeyle tanıştırdık. Ve yüz-
lerce çocuğumuza dokunma-
nın mutluluğunu yaşadık. Yine
Yuntdağı’nda hepinizin bildiği
gibi açık hava sinemalarını da
halkımızın hizmetine sunduk.
Üçpınar, Yağcılar ve Muradiye
gibi önemli beldelerde bunları
gerçekleştirdik. Yani Yunu-
semre Belediyesi’ndeki 31
Mart’ta gerçekleşen değişim ile
Yuntdağı’nda da bu değişim
yaşandı. Bunun da haklı mutlu-

luğunu yaşıyoruz” dedi.
Konuşmasında Süreyya Ta-

biat Parkı’nı açarak vatandaşla-
rın hizmetine sunduklarını
vurgulayan Başkan Balaban
sözlerine şöyle devam etti:
“Süreyya Tabiat Parkı’nın açıl-
masından sonra Sayın Genel
Başkanımız Özgür Özel’in pro-
jesi olan her çarşamba kadın-
lara özel etkinlik projesini de
Büyükşehir Belediyemiz ile bir-
likte gerçekleştirdik. Kadın kar-
deşlerimize bir nefes alma
imkanı sağladık. Aynı şekilde
emeklilerimize de nefes alma
imkanı sunacağız.”

İlçelerde iade-i ziyaret yap-
tıklarına dikkat çeken Başkan
Balaban, “Biz de 3 hafta bo-
yunca haftada bir gün 17 ilçe
başkanımız ve 13 belediye
başkanımızı ziyaret ederek
iade-i ziyaretlerde bulunduk.”
dedi.

“GeS İLe eLeKTrİK 
SOrUNUNU KÖKTeN 

ÇÖZeCeĞİZ”

Geçtiğimiz gün düzenlenen
törenle Karaahmetli Mahalle-
si’nde güneş enerji santralini
(GES) hayata geçirdiklerini söy-
leyen Başkan Balaban, hizmete
giren GES ile elektrik sorununa
bir çözüm getirdiklerini ifade
etti. Başkan konuşmasında şu
ifadelere yer verdi: “Belediye
Başkan Yardımcılarımız Ali Ku-
yumcu ve Haydar İzci’nin katkı-
ları ile GES’i de hizmete aldık.
Açılış töreninde söylediğim gibi
GES’i başlattıkları için önceki
dönemi belediye başkanı Meh-
met Çerçi ve ekibine de teşek-
kür ediyorum. 5 aylık gibi kısa
bir sürede bu projeyi de biz ta-
mamladık. Ama şunu belirtmek
isterim ki GES için 110 milyon
liralık bir kredi alınmış ve bunun
geri ödemesi de 220 milyon
lira. Şimdiye kadar 15 milyon li-
rası ödenmiş. Bu kalan 205
milyonluk borcu da biz ödeye-
ceğiz. GES ile birlikte Yunu-
semre Belediyesi’nin elektrik
sorunu kökten çözülmüş ol-

duğu gibi ciddi bir gelir de be-
lediyemize kazandırılmış ola-
cak.” 

HAYVAN YAŞAM
MerKeZİ AÇILACAK

Başkan Balaban konuşma-
sında Hayvan Yaşam Merke-
zi’nin bir bölümünü bu ayın
sonunda açacaklarını da belir-
terek, “Veteriner arkadaşlarımızı
aldık. Kısırlaştırma çalışmaları-
mız sürüyor. Ve bu Ağustos so-
nunda en geç Eylül başında
barınağın bir bölümünü de hiz-
mete açacağız. Bu konuda da
Büyükşehir’le de işbirliği yapa-
rak yürüyeceğiz. Bu da önemli
bir sorunu ortadan kaldırmış
olacak.” dedi.  

“ÜCreTSİZ PSİKOLOG 
HİZMeTİ VereCeĞİZ”

Halkçı ve sosyal belediyeci-
lik anlayışı gereği yeni hizmetler
hayata geçirmeye devam ede-
ceklerini söyleyen Başkan Ba-
laban, “Ağustos sonu veya

Eylül başında bir psikolog, bir
diyetisyen ve bir de fizyotera-
pist arkadaşlarımız ile ücretsiz
psikolog, diyetisyen ve fizyote-
rapist hizmeti vereceğiz. Bu ça-
lışmamızın toplumda önemli bir
etki yaratacağına inanıyorum.
Çünkü hepimizin bu alanlara
yer yer ihtiyacı oluyor. Ücretsiz
olarak bu hizmeti başlatacağız.
Bir yer arayışı içerisindeyiz. Ki-
ralayacağımız bu yere bir Sağ-
lık Merkezi de diyebiliriz. Yine
Alzheimer Derneği’ne bir sözü-
müz vardı. Onlar için de bir yer
arayışımız var. Alzheimer Mer-
kezimizi de açar açmaz ka-
muoyu ile her şeyi
paylaşacağız. ” şeklinde ko-
nuştu. 

“YUNUS KArT PrOJeSİ 
BAŞLATILACAK”

Açıklamasında son olarak
2025 yılında Yunus Kart proje-
sine başlayacaklarını belirten
Balaban sözlerini şöyle son-

landırdı: “Yunus Kart Projemizi
de 2025 yılında yavaş yavaş
hizmete alacağız. Bu projeyi
bir an önce hizmete almak is-
terdik. Ancak ekonomik im-
kanlarımız el vermediği için
2025 yılında bunu bir miktar
şeklinde hizmete geçireceğiz.
26 Ağustos Malazgirt Zafe-
ri’nin yıl dönümü. Sultan Al-
parslan ve Malazgirt
Savaşı’nda şehit düşen bütün
güzel insanları saygıyla anıyo-
rum. 26 Ağustos yine Büyük
Taarruz’un başlangıcı. Kurucu-
muz ve kurtarıcımız Yüce
insan Mustafa Kemal Ata-
türk’ümüzü de saygıyla anıyo-
rum. 30 Ağustos bizzat
Mustafa Kemal Atatürk’ümü-
zün yönettiği Başkomutanlık
Meydan Savaşı. Zafer Bay-
ramı. Zafer Bayramını da şim-
diden Manisa’mız adına
Yunusemre Belediyesi olarak
kutluyoruz.”

Yunusemre Belediye Başkanı Semih Balaban, aylık bilgilendirme toplantıları kapsamında basın mensuplarına açıklamalarda bulundu

Hayvan yaşam merkezi açılıyor 
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sOn dönemde Manisa’da
güvenlik çalışmalarında önemli
başarılar elde eden Asayiş ve
Siber Suçlarla Mücadele Şube

personeli, suçlularla mücade-
lede büyük bir ivme kazandı.
Çevik Kuvvet personeli ise Gör-
des ve Salihli ilçelerinde mey-
dana gelen orman yangınları
sırasında vatandaşların güvenli

bölgelere tahliyesinde kritik bir
rol oynadı. Bu kapsamda Ma-
nisa İl Emniyet Müdürü Fahri
Aktaş, teşekkür mesajı yayım-
ladı. Müdür Aktaş, yapılan ça-
lışmaların ve fedakar
hizmetlerin toplum güvenliğini
artırmada önemli bir rol oynadı-
ğını vurgulayarak, Asayiş ve
Siber Suçlarla Mücadele Şube
personeline ve Çevik Kuvvet
personeline gönülden teşekkür
etti. Aktaş, bu tür özverili çalış-
maların güvenlik ve afet yöneti-
minde kritik bir öneme sahip
olduğunu belirtti.

Manisa İl Emniyet Müdürü Fahri Aktaş, Asayiş ve Siber Suçlarla Mücadele Şube personeli ile Çevik Kuvvet personeline teşekkür etti

Müdür Aktaş’tan emniyet
personellerine teşekkür!
Müdür Aktaş’tan emniyet
personellerine teşekkür!

manisa'nın Gördes ilçe-
sinde 14 Ağustos'ta çıkan

orman yangınında, Salihli’nin
Kemer Mahallesi Kalemdağ

mevkiinde bulunan ev-
leri yanan çiftçi
Şevket Arı, deh-
şet anlarını an-
lattı. Arı,
“Canımızı zor
kurtardık, her
şeyimiz yandı,
yangından sa-
dece 1 kedimiz
kurtuldu” dedi. 

Gördes ilçesine
bağlı Boyalı Mahalle-
si'nde 14 Ağustos'ta başla-
yan ve Salihli’ye sıçrayan
orman yangını 6 gün boyunca
çok geniş bir alana yayıldıktan
sonra yaklaşık 116 saatlik ha-
vadan ve karadan yapılan mü-
dahalenin ardından kontrol
altına alındı. Yangında Salih-

li’nin Kemer Mahallesi Kalem-
dağ mevkiinde bulunan Şevket
Arı’ya (67) ait ev tamamen
yandı. Yangında Arı’ya ait ev ve
eklentilerinin yanı sıra tavuklar
ve arılarda telef oldu. 

“canımıZı ZOr 

KUrtarDıK” 

Yangın anında Kalemdağ
mevkiindeki evinde bulunan
çiftçilik ve hayvancılıkla uğra-
şan Şevket Arı, yangının deh-
şet anlarını anlattı. Dehşet
anlarını anlatırken gözyaşla-

rına hakim olamayan
Arı, “Yangın bölge-

sinde bulunan ar-
kadaşlarım
telefonla beni
arayıp, orayı
acil terk etin,
yangın sizden
tarafa geliyor,

dedi. Biz bura-
daki inek ve ko-

yunlarımızı alıp,
hemen arka tarafa gö-

türdük, fakat annemi evden
çıkaramadık. Evin toprak örtü
olduğu için yangından etkilen-
meyeceğini söyledi. 'Ana yan-
gın bildiğin gibi değil, her yer
yanıyor' dedim. Onları gönder-
dikten sonra kendim burada
kaldım, ama çok korktum.

Evden bir şey kurtaramadık,
sadece canımızı kurtardık.
Yangından kurtulan bir tek ke-
dimiz kalmış, ona da ekmek

getirdim. Allah bir daha böyle
büyük bir afet yaşatmasın.
Halimize şükür şimdilik” diye
konuştu.  iHa

Dehşet anlarını gözyaşları içinde anlattı: 
"Canımızı zor kurtardık!"   

Dehşet anlarını gözyaşları içinde anlattı: 
"Canımızı zor kurtardık!"   

31 mart seçimlerinde
CHP’den Turgutlu ve Manisa
Büyükşehir Belediyesi’nde
meclis üyesi olarak seçilen Hi-
dayet Sayın, görevlerinden is-
tifa ettiğini açıkladı. 

31 Mart Yerel Seçimlerinde
Cumhuriyet Halk Partisi çatısı
altında Turgutlu Belediyesi ve
Manisa Büyükşehir Belediyesi
Meclis Üyeliği görevlerine se-
çilen Hidayet Sayın, işlerinin

yoğunluğu nedeniyle is-
tifa ettiğini açıkladı. 

Turgutlu’da no-
terliğe bildirimde
bulunan Hida-
yet Sayın söz
konusu bildi-
rimde, “2024
Yerel Seçimleri
sonucuna göre
Cumhuriyet Halk
Partisi çatısı altında
şehir meclis üyeliğine
seçilmiş bulunmaktaydım.

Şimdi ise şehir
meclis üyeliği

görevimden
işlerimin
yoğun-
luğu se-
bebi ile
istifa edi-
yorum.

İstifa etti-
ğimi bildirir,

gereğinin ya-
pılmasını dilerim.”

ifadelerini kullandı. 

Turgutlu’da CHP’li meclis üyesi istifa etti

Demirci Belediye Başkanı
Erkan Kara, Beyazıt mahalle-
sinde devam eden doğal gaz

onarın çalışmalarının daha da
hız kazanması için belediye
bünyesindeki iş makinelerini
görevlendirdi.

Başkan Erkan Kara’nın giri-

şimleri Beyazıt mahallesinde
doğal gaz onarım çalışmalarına
başlanmıştı.

Doğal gaz onarım çalışma-
ları kapsamında Beyazıt mahal-
lesinde şu ana kadar 5 sokakta
çalışmalar tamamlanmış du-
rumda. 

Başkan Erkan Kara, AK
Parti Demirci İlçe Teşkilat Baş-
kanı Serkan Dinçer ve MHP
İlçe Başkanı Ümit Kanyılmaz ile
birlikte Beyazıt mahallesine gi-
derek onarım çalışmalarını ye-
rinde takip etti. Başkan Erkan
Kara’da Doğal gaz onarım ça-
lışmalarının daha hızlı ilerlemesi
için daha önce verilen iş maki-
nesine ek olarak yeni bir iş ma-
kinesi daha görevlendirdi.

AKSAGAZ ekiplerince yapı-

lan onarım çalışmalarının daha
hızlı ilerlemesi için belediye-
mize ait 2 iş makinesi Beyazıt
mahallesinde çalışacak.

Başkan Erkan Kara yaptığı
açıklamada “Kış mevsimi yak-
laşıyor. Hedefimiz Beyazıt ma-

hallesinde doğal gaz onarım
çalışmalarının süratle tamam-
lanması ve daha sonrasında
diğer bölgelere geçilmesi.
Bunun için onarım yapan
ekiplerin daha seri çalışabil-
mesi için iş makinesi sayısını

2’ye çıkardık. Ekiplerden aldı-
ğımız son bilgilere Beyazıt
Mahallesi Şenol sokak’ta
doğal gaz onarım çalışmaları
gün içinde tamamlanacak ve
diğer sokaklara geçilecek”
dedi.

Doğal gaz çalışmaları hız kazanacakDoğal gaz çalışmaları hız kazanacak
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Burhan AKDEMİR

MaNiSa’Da 31 Mart yerel
seçimlerinin ardından,
Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek oldu.
‘2 ton su 1 TL’
vaadiyle göreve
gelen ancak se-
çilmesinin ardın-
dan kentte
yaşanan su kesinti-
leri nedeniyle Manisa-
lıları canından bezdiren
Başkan Zeyrek ve MASKİ’ye
bir tepki de MHP Turgutlu İlçe
Başkanı Halil Konuş’tan geldi.

Su kesintilerinin en yoğun
yaşandığı ilçelerden biri olan
Turgutlu halkının isyanının her
geçen gün arttığına dikkat
çeken Başkan Konuş, “Son
yerel seçimlerden günümüze

kadar aralıksız olarak süregelen
su kesintileri Turgutlu’da hayatı
çekilmez hale getirmiştir. Bü-

yükşehir Belediye Başkanı
Sayın Ferdi Zeyrek 2

ton su 1 lira vaadiyle
Manisa genelinde
uygulanan su politi-
kasının sürdürüle-
mez hale geleceğini
bile bile vatandaşla-

rımızı yanlış bilgilen-
dirmiş ve seçimden

galip çıkmıştır. Ne var ki
2 ton suyun 1 TL olması bir

yana vatandaşlarımız parasıyla
bile su bulamamaktadır” dedi.

“YaNDaŞ KaDRONUN 
GETiRDiĞi BiR DURUM”

Turgutlu halkının, 31 Mart
yerel seçimlerinden sonra su
kesintisi olmayan bir gün bile
geçiremez hale geldiğine vurgu
yapan Başkan Konuş, “Sayın

Ferdi Zeyrek’in MASKİ üzerin-
deki ilk tasarrufları yetişmiş ve
kalifiye personel kıyımına gire-
rek kendi yandaşlarına kadro
açmak olmuştur. Gelinen nok-
tada kurulduğu günden beri
vatandaşlarımıza kesintisiz ola-
rak içme suyu sağlayan MASKİ
son yerel seçimlerden beri bu
sorunsuz kurumu devralanlarca
işletilememektedir. Vatandaşla-
rımız su kesintisi olmayan bir
gün bile geçiremez hale gel-
miştir.” ifadelerini kullandı. 

“ENFEKSiYONlaRa
DaVETiYE ÇIKaRTIYOR”

Turgutlu’daki su kesintileri-
nin özellikle sıcak yaz günle-
rinde vatandaşlar için ciddi bir
problem haline geldiğine kay-
deden Başkan Konuş, açıkla-
masını şöyle sürdürdü:
“Evlerdeki su ihtiyacının karşıla-
namaması, temizlik ve hijyen

gibi temel gereksinimlerin kar-
şılanmasını zorlaştırıyor. Özel-
likle çocuklu aileler, yaşlılar ve
kronik hastalığı olan bireyler
için büyük sıkıntılar yaratıyor.
Evlerde suyun akmaması, ça-
maşır yıkama, temizlik yapma,
yemek pişirme gibi günlük işle-
rin aksamasına sebep oluyor.
Günlük rutinlerini yerine getire-
meyen halkımız için su kesintisi
hastalık riskini artırıp, enfeksi-
yonlara davetiye çıkartıyor.

Gıda sektörü, kuaförler, oto yı-
kama tesisleri, temizlik hizmeti
sunan işletmeler, Restoranlar,
Lokantalar, kafeler su kesintisi
nedeniyle hijyen standartlarını
korumakta zorlanıp, müşterile-
rine hizmet sunmakta güçlük
çekiyor. Bu durum müşteri
memnuniyetini düşürüyor ve iş-
letmelerin gelirlerinde azalmaya
yol açıyor. 

YETKililER NEDEN 
SUSUYOR?

Başkan Konuş, açıklaması-
nın son kısmında şu ifadelere
yer verdi: “Ayrıca vatandaşları-
mızın yaşadığı su problemlerini
İlçemiz Belediye Başkanı Sayın
Çetin Akın ya da herhangi bir
yetkilinin konu ile ilgili açıklama
yapmaması, sorunun çözül-
mesi noktasında belirsizliğin
halen devam ettiğini göster-
mektedir. Kamuoyu sorunun
çözülmesi noktasında acilen
cevap beklemektedir.”

Manisa’nın Turgutlu ilçesinde yaşanan su kesintileri vatandaşları canından bezdirirken, konuya iliş-
kin açıklama yapan MHP Turgutlu İlçe Başkanı Halil Konuş, Büyükşehir ve MASKi’ye ateş püskürdü

MHP İlçe Başkanı Konuş’tan MASKi’ye yaylım ateşi:
Vatandaş parasıyla su bulamaz hale geldi!

Manisa’nın Turgutlu ilçesinde su kesintisi çilesi gün geçtikçe büyüyor. 31 Mart itibariyle
Büyükşehir ve MASKİ yönetiminin CHP’ye geçmesiyle birlikte hemen her gün kesilen
sular ilçe halkını canından bezdirdi. Yaşananlara tepki gösteren MHP Turgutlu İlçe Başkanı
Halil Konuş, Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek ve MASKİ’ye ateş püsküre-
rek, “Sayın Ferdi Zeyrek’in MASKİ üzerindeki ilk tasarrufları yetişmiş ve kalifiye personel
kıyımına girerek kendi yandaşlarına kadro açmak olmuştur. Sayın Ferdi Zeyrek 2 ton su 1
lira vaadiyle Manisa genelinde uygulanan su politikasının sürdürülemez hale geleceğini
bile bile vatandaşlarımızı yanlış bilgilendirmiş ve seçimden galip çıkmıştır. Ne var ki 2 ton
suyun 1 TL olması bir yana vatandaşlarımız parasıyla bile su bulamamaktadır” dedi.

Vali Enver Ünlü, Mani-
sa’nın yaşadığı büyük yangın-
lardan olan Gördes-Salihli
yangından etkilenen Karayakup
ve Boyalı mahallelerinde ince-
lemelerde bulundu, vatandaş-
larla bir araya geldi.

Manisa Valisi Enver Ünlü,
Gördes’in Boyalı Mahallesi ya-
kınlarında başlayıp rüzgâr se-
bebiyle 12 mahallemizi tehdit
eden Gördes-Salihli yangınında
etkilenen Boyalı ve Karayakup
mahallelerinde incelemelerde
bulundu. Yangın sonrası yapı-
lan hasar tespit çalışmaları
hakkında bilgi aldı.

Daha sonra vatandaşlarla

bir araya gelen Vali Ünlü, yan-
gından etkilenen vatandaşlara
bir kez daha geçmiş olsun di-
leklerini ileterek onların istek ve
taleplerini dinledi.

Vali Ünlü, ekiplerin yangına
hızlıca müdahalede bulundu-
ğunu, kendisinin de çalışmaları
yerinden takip ettiğini ancak
rüzgârın etkisiyle yangının iler-
lemesinin engellenemediğini ve
söndürme çalışmalarının 6 gün
boyunca sürdüğünü söyledi.
Yangın söndürme çalışmala-
rında görev alan tüm ekiplere
ve gönüllülere teşekkür eden
Vali Ünlü, söndürme çalışmaları
sırasında ekiplere yardımcı olan
mahalle sakinlerine de müte-
şekkir olduğunu belirtti.

‘YaRalaRIMIZI BiRliKTE
SaRaCaĞIZ’

Vatandaşların mağduriyetle-
rini gidermek amacıyla yangın
sonrası alanda hasar tespit ça-
lışmalarının hızlıca başlatıldığını
da söyleyen Vali Ünlü “Yan-
gında 4.500 hektar alanımız
zarar gördü. Evlerimiz yandı,
emeklerimiz yandı. Canımız
çok yandı ama artık hep birlikte
yaralarımızı sarma zamanı.
Devlet olarak sizlerin yanınızda-
yız. İlgili tüm kurumlarımız sa-
hada, sizlerin mağduriyetlerini
gidermek için çalışıyor. Bende
yapılan tüm çalışmaları bizzat
yakından takip ediyorum.”
Dedi. 

‘alEVlERiN 
UĞRaMaDIĞI TEK YER, 

ŞEHiDiMiZiN KaBRi’
Gördes-Salihli yangınında

tamamen yanan Karayakup
Mahallesinde şehit kabri ve Türk
Bayrağı alevlere teslim olma-
mıştı.  

Vali Enver Ünlü, yangında
alevlerin uğramadığı tek yer

olan Şehit Piyade Er Halil İbra-
him Ertaş'ın kabrini de ziyaret
ederek, dua etti.

Şehitliğin dinimizde en yük-
sek mertebe olduğunu söyleyen
Vali Ünlü 2010 yılında Hakkâ-
ri'nin Çukurca İlçesi kırsalında
teröristlerin döşediği mayının
patlaması sonucu şehit olan Pi-
yade Er Halil İbrahim Ertaş'a ve
vatan, millet, bayrak aşkı uğ-

runa şehadete yürüyen tüm şe-
hitlere Allah’tan rahmet diledi.

Ziyaretlerinde Vali Enver Ün-
lü’ye, Gördes Kaymakamı Ser-
can Sakarya, İl Jandarma
Komutan Vekili Albay Şener
Şen, İl Afet Ve Acil Durum Mü-
dürü Osman Pıhtılı, İl Tarım Ve
Orman Müdürü Metin Öztürk ve
yetkililer eşlik etti. 

Haber merkezi

Vali Ünlü yangından etkilenen
mahalleri ziyaret etti

Vali Ünlü yangından etkilenen
mahalleri ziyaret etti
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türKiye tarihinin en
büyük doğal gaz keşfinin ya-
pıldığı Sakarya Gaz Saha-
sı'nda yerli üretim ile yılın ilk
yarısında ithalat faturası yakla-
şık 350 milyon dolar azaldı.

AA muhabirinin derlediği
bilgilere göre, ülke tarihinin en
büyük doğal gaz keşfinin üze-
rinden 4 yıl geçti.

Bu süreçte karasularında
yerli kaynak arama ve sondaj
çalışmalarına ağırlık veren Tür-
kiye, üretimi artırma ve yeni
keşifler yapmak üzere çalış-
malarını aralıksız sürdürdü.

Büyük keşif yolculuğunda
atılan önemli bir adım da yerli
ve milli gemi filosu oluşturul-
ması oldu.

Türkiye Petrolleri Anonim
Ortaklığı (TPAO) envanterine
katılan ilk milli sondaj gemisi
Fatih, 29 Mayıs 2020'de Hay-
darpaşa Limanı'ndan Karade-
niz'deki ilk görev yerine
uğurlandı. Fatih, 20 Temmuz
2020'de Zonguldak açıkların-
daki Tuna-1 lokasyonunda ilk
milli derin deniz sondajına
başladı.

Fatih gemisi, 21 Ağustos
2020'de Karadeniz'de gerçek-

leştirdiği sondajda 320 milyar
metreküp doğal gaz rezervi
keşfetti. Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan'ın
"müjde" olarak açıkladığı
büyük keşif, ülkenin son dö-
nemde denizlerde yoğun şe-
kilde yürüttüğü sismik arama
ve sondaj faaliyetlerinin ilk
somut meyvesi olarak kayıt-
lara geçti.

Erdoğan, 17 Ekim 2020'de
Tuna-1 kuyusunda saptanan
85 milyar metreküp artışla
toplam rezerv miktarının 405
milyar metreküpe ulaştığını
bildirdi. Karadeniz'deki gaz re-
zervi, 4 Haziran 2021'de
Amasra-1 kuyusundaki 135
milyar metreküplük keşfin ar-
dından toplamda 540 milyar
metreküpe çıktı.

Erdoğan Aralık 2022'de ise
bölgedeki toplam rezervin 710
milyar metreküpe ulaştığını
duyurdu.

Gaz, Karaya reKor 
hızda ulaştırıldı

Türkiye, doğal gazın keş-
finden karaya ulaştırılması sü-
recinde önemli bir başarı
gösterdi. Keşiften sadece 32
ay sonra Karadeniz gazı dev-

reye alındı.
Doğal gazın karaya ulaştı-

rılmasında kullanılacak borula-
rın döşenmesine ve kara
tesisinin inşasına 2021'de
başlandı.

Ağustos 2020'de keşif
müjdesi verildikten sonra 20
Nisan 2023'te Zonguldak Fil-
yos Türkiye Petrolleri Lima-
nı'ndaki Karadeniz Doğal Gazı
Devreye Alma Töreni'nde Er-
doğan'ın yaktığı meşale ile
doğal gaz karaya ulaştırılmaya
başlandı.

Erdoğan, projenin hızına
ilişkin, "Dünyanın diğer yerle-
rinde 6-7 yıl süren keşfedilen
gazı kullanılabilir hale getirme
süresini biz bu tempoyla 3
yılın altına indirdik." ifadesini
kullandı.

yeni Keşiflere Kapı 
aralandı

Söz konusu keşif, deniz-
lerde yürütülecek yeni arama
ve üretim faaliyetlerinin de
önünü açtı. 

Türkiye enerji bağımsızlığı
yolunda önemli rol oynayan
keşfin üzerinden geçen 4 yılda
çalışmalar hız kesmeden
devam ediyor.

Enerji ve Tabii Kaynaklar
Bakanı Alparslan Bayraktar,
Sakarya Gaz Sahası'nda üreti-
len doğal gazın bu hafta itiba-
rıyla günlük 6 milyon
metreküpe çıktığını duyurdu.
Böylece, toplam 2,6 milyon
hanenin doğal gaz ihtiyacı Sa-
karya'da üretilen doğal gaz-
dan karşılanır oldu.

Üretimin ilk etapta 2025 yı-
lının ilk çeyreğinde 10 milyon
metreküpe çıkarılması hedef-
leniyor.

Karadeniz keşiflerine yeni-
lerini eklemek için çalışmalar,
tespit edilen yeni sahalarda
sürdürülüyor.

Sondaj ve sismik arama
gemileri ile gaz tespit edilen
kuyularda sondaj çalışmaları
yürütülürken, doğal gaz po-
tansiyeli bulunan noktalarda
arama faaliyetleri gerçekleşti-
riliyor. Öte yandan, Karade-
niz'de çalışmalar yapan Fatih,
Yavuz ve Kanuni gemilerine
son olarak Abdülhamid Han
sondaj  gemisi de katıldı.

"Sahanın toplam Gaz
üretimdeKi payı yüzde 

70'e ulaştı"
Türkiye Doğal Gaz Dağıtı-

cıları Birliği (GAZBİR) Başkanı
Yaşar Arslan, AA muhabirine,
keşfin açıklandığı günden ilk
üretime kadar geçen zamanın
araştırma ve geliştirme ile üre-
tim bakımından dünyada en
hızlı süreçlerden biri olarak
dikkati çektiğini söyledi.

Yerli kaynak kullanımının
artırılması ve ithalat faturasının
düşürülmesinde Sakarya Gaz
Sahası'nın önemli rol oynadı-
ğına işaret eden Arslan, şun-
ları kaydetti:

"Yılın ilk yarısında Türki-
ye'nin doğal gaz üretimi yakla-
şık 900 milyon metreküpe,
Sakarya Gaz Sahası'nın top-

lam üretimdeki payı ise yüzde
70'e ulaştı. 2024 yılı sonunda
toplam doğal gaz üretiminin 2
milyar metreküpü aşacağı tah-
min ediliyor.

Bu sayede, Türkiye'nin
doğal gaz talebinin yüzde 4-
5'i yerli kaynaklar ile karşılana-
bilecek.

Türkiye'nin bu yılın ilk yarı-
sındaki doğal gaz ithalatı fatu-
rası yaklaşık 9 milyar dolar
oldu. 

Böylece, ocak-haziran dö-
neminde yerli doğal gaz üre-
timi ile ithalat faturamız
300-350 milyon dolar civa-
rında azaldı."        aa

Yerli gaz üretimiyle yılın ilk yarısında
350 milyon dolar cepte kaldı
Yerli gaz üretimiyle yılın ilk yarısında
350 milyon dolar cepte kaldı

ticaret Bakanlığı,
tüketicilerin kapıdan satış
olarak bilinen iş yeri dı-
şında yapılan sözleşme-
lerde, satıcı ve
sağlayıcının önceden

oluşturacağı sistem üze-
rinden kısa mesaj, elek-
tronik posta gibi
yöntemlerle cayma hak-
kını kullanabileceğini bil-
dirdi.

Ticaret Bakanlığınca
hazırlanan "İş Yeri Dı-
şında Kurulan Sözleşme-
ler Yönetmeliği'nde
Değişiklik Yapılmasına
Dair Yönetmelik", Resmi

Gazete'de yayımlandı.
Konuya ilişkin Bakan-

lıktan yapılan yazılı açık-
lamada, güncel ihtiyaçlar
ve sorunlar doğrultu-
sunda tüketicileri koru-
yucu düzenlemelerin
getirildiği belirtildi.

Açıklamada, söz ko-
nusu değişiklikle ön bilgi-
lendirme, sözleşmenin
zorunlu içeriği, şekil şartı,
cayma hakkı, yetki bel-
gesi gibi hususlara yer
verilerek tüketicilerin eko-
nomik menfaatlerinin ko-
runmasının amaçlandığı
ifade edildi.

İlgili yönetmeliğin kap-
sam, ön bilgilendirme,
sözleşmenin zorunlu iç-
eriği, cayma hakkının is-
tisnaları, bilgilerin
saklanması başlıkları ve
yetki belgesi bölümünde
yer alan başvuru koşul-
ları, müracaatın değerlen-

dirilmesi, geçerlilik süresi
ve belge iptali başlıkla-
rında değişiklikler yapıldı-
ğına işaret edilen
açıklamada, iş yeri dı-
şında satış yapan satıcı
ve sağlayıcılara ilave yü-
kümlülükler getirildiği
kaydedildi.

"tüKeticinin
Satıcı ve 

Sağlayıcıya hızlı 
ulaşmaSı 

SağlanacaK"
Açıklamada, satıcı ve

sağlayıcı ile tüketici ara-
sında kurulan sözleşme-
nin zorunlu içeriğinde
yapılan değişikliklerle tü-
keticinin satıcı ve sağlayı-
cıya hızlı ulaşmasına
imkan veren ilave iletişim
bilgilerine yer verilmesinin
zorunlu hale getirildiği bil-
dirildi.

Böylelikle tüketicinin
haklarını kullanırken mu-

hatap bulmada yaşadığı
sorunların önüne geçil-
mesinin ve cayma hakkını
kullanılmasının kolaylaştı-
rılmasının amaçlandığı
vurgulanan açıklamada,
"Satıcı ve sağlayıcının ön-
ceden oluşturacağı sis-
tem üzerinden kısa
mesaj, elektronik posta
gibi yöntemlerle cayma
hakkının kullanılabilmesi
mümkün kılındı.

Ayrıca cayma hakkı-
nın kullanım şartlarına
ilişkin detaylı bilgilerin tü-
keticiye el yazısı ile yazdı-
rılması sağlanarak,
tüketicilerin bu konuda
aldatılmasının ve yanıltıl-
masının engellenmesi he-
deflendi." ifadelerine yer
verildi. Açıklamada, akti-
vasyon kodu, kart kazıma
gibi yöntemlerle istisna

kapsamında değerlendiri-
len ürünlerde tüketicilere
cayma hakkı tanındığının
da altı çizildi.

Yetki belgesi başvuru
şartlarının daha sıkı kural-
lara bağlandığı belirtilen
açıklamada, şunlar kay-
dedildi:

"Yapılan değişiklik-
lerle, yetki belgesi baş-
vuru şartları
ağırlaştırılmış, yetki bel-
gesi yenileme sürecinde
yetki belgesiz satış yap-
masını önleyecek şekilde
ek süre tanımlanmış ve
yönetmeliğe aykırı uygu-
lamaların tespit edilmesi
halinde yetki belgesinin
iptal edilmesi süreci ko-
laylaştırılmıştır."

Söz konusu yönetme-
lik 1 Ocak 2025'te yürür-
lüğe girecek. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

24 Ağustos 2024 CumartesiSayı: 5859

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Ticaret Bakanlığından kapıdan satışta tüketicilerin
cayma hakkını kolaylaştıran düzenleme

Ticaret Bakanlığından kapıdan satışta tüketicilerin
cayma hakkını kolaylaştıran düzenleme

Kayıt dışı istihdama 1 milyar 73 milyon lira ceza
SGK, bu yılın ocak-

temmuz dönemindeki 71
bin 456 iş yeri deneti-
minde, 11 bin 172 kişinin
kayıt dışı çalıştırıldığını,
1407 işyerinin sahte ol-
duğunu ve 47 bin 766 ki-
şinin sigorta primlerinin
de sahte iş yerleri üzerin-
den yatırıldığını tespit etti.

Kayıt dışı istihdamla
mücadele kapsamında,
sahte iş yeri ve sahte si-
gortalılara yönelik dene-
timlerini sürdüren Sosyal
Güvenlik Kurumu (SGK),
"Sahte Sigortalılık ve
Sahte İş Yeri Takip Plat-
formu" üzerinden bu
alandaki çalışmalarını yo-
ğunlaştırdı.

Kayıt dışı istihdamın
yaygın olduğu sektör ve
bölgelerde denetimlerine
ağırlık veren Kurum, Tür-
kiye genelinde bu yılın
ocak-temmuz döneminde
71 bin 456 iş yerini de-
netledi.

Denetimlerde, 11 bin

172 kişinin kayıt dışı ça-
lıştırıldığı tespit edilirken,
sigortasız işçi çalıştıran
işletmelere toplam 1 mil-
yar 73 milyon 333 bin
289 lira ceza kesildi.

Söz konusu dö-
nemde, 1407 iş yerinin
"sahte" olduğu belirlenir-
ken, 47 bin 766 kişinin si-
gorta primlerinin de sahte
iş yerleri üzerinden yatırıl-

dığı ortaya çıktı.
Kayıt dışında 1 
puan, 27 milyar
liraya KarşılıK 

Geliyor
Çalışma ve Sosyal

Güvenlik Bakanı Vedat
Işıkhan, denetimlere iliş-
kin AA muhabirine yaptığı
değerlendirmede,
SGK'nin aktüerya denge-
sinin ve sosyal güvenlik

sisteminin sürdürülebilirli-
ğine dikkati çekerek, bu
kapsamda kayıt dışı istih-
damla mücadelenin öne-
mini dile getirdi.

Kayıt dışı istihdamda
1 puanlık azalmanın,
yüzde 34,5 prim oranına
göre yıllık yaklaşık 27,1
milyar liralık gelire karşılık
geldiğini belirten Işıkhan,
şunları kaydetti:

"Kayıt dışı istihdam,
kurallara uygun hareket
ederek sigortalı çalıştır-
maya dikkat eden işve-
renlerle kayıt dışı
çalıştıran işverenler ara-
sında haksız rekabete
neden olduğu gibi hem
çalışan haklarının ihlali
hem de ülke ekonomisi-
nin zararı anlamına geli-
yor. 

Başta sendikalar
olmak üzere sosyal taraf-
ların da desteğiyle kayıt
dışıyla mücadelemiz, Tür-
kiye genelinde sektör ay-
rımı gözetmeksizin etkin
bir şekilde sürüyor.
2002'de yüzde 52 civa-
rında olan kayıt dışı istih-
dam oranı yüzde 26'ya,
tarım dışında ise yüzde
16’ya kadar geriledi.

Denetimlerimiz, kayıt
dışının yüksek olduğu ve
yabancı uyrukluların
yoğun olarak çalıştırıldığı
sektörlerde artarak
devam edecek." aa
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İş hayatınızda ve yaşam biçiminizde önemli değişiklik-
ler yapabilir, dağınık alışkanlıklarınızı düzenleyebilirsi-
niz. Yeni ortaklıklar ve iş görüşmeleri motivasyonunuzu
artırabilir ve çevrenizle ilgilenmenizi sağlayabilir.

Duygusal ve sosyal konularda ön plana çıkabilir, yeni
çözümler bulabilirsiniz. Kendinize sosyal rutinler oluştu-
rarak ve planlı bir şekilde ilerleyerek kaliteli zaman geçi-
rebilirsiniz. Finansal olarak ailenizin desteğini görebilir 

Evinizle daha fazla vakit geçirecek ve iş-ev dengesini sağla-
mak için değişiklikler yapabilirsiniz. Ailevi konular ve sağlık
sorunları ile ilgilenmek gündemde olabilir, bu süreçte daha
özenli ve yapıcı bir iletişim kurmanız önemlidir.

Gündelik yaşantınız hızlanabilir ve yeni insanlarla ta-
nışmak, uğraşlar edinmek için uygun bir dönemde-
siniz. Çalışma hayatınızda hareketlilik yaşanabilir ve
sosyal çevrenizde kendinizi gösterebilirsiniz. 

Kazancınıza ve şu anki motivasyonunuz güvenerek
işlem yapabilirsiniz ama yine de harcamalarınızı den-
gede tutun. Kamu ve hizmet sektörlerinde ilgi çekebilir,
yeni iş fırsatları ve maddi kaynaklar elde edebilirsiniz.

Yeni niyetler ve sorumluluklar gündemde olup,
çevrenizin ilgisini çekecek değişimlere açık olabilir-
siniz. İş ve kariyer alanında da şanslı etkiler altında
bulunuyorsunuz, emeğiniz değer buluyor.

Zihninizin olumsuz konularla dolmaması, odağını-
zın kaybolmaması için bazı bağların kopması gere-
kebilir. Tatil ve günlük yaşam planları gibi konular
sizi yenileyecek ve ilginizi yönlendirecektir.

Çeşitli insanlarla bir araya gelmek, önyargılarınızı
kırıp yeni bilgiler öğrenmenizi sağlayabilir.  Daha
nitelikli ilerlemek istediğiniz konularda destekler
bulmanız mümkün olabilir.

İş hayatınızdaki belirsizlikler ve tıkanıklıklar çö-
züme kavuşabilir, bu süreçte sorumluluklar ve yo-
ğunluklar artabilir. Planlarınızı gözden geçirerek
daha esnek ve pratik olmanız faydalı olacaktır. 

Yeni dinlenme alanları ve rutinler oluşturmak için
uygun bir dönemdesiniz. Kişisel gelişiminize yatı-
rım yapabilir, seyahat ve eğitim gibi fırsatları de-
ğerlendirebilirsiniz.

Maddi kaynaklarınızı daha dikkatli yönetmeniz
gereken bir döneme giriyorsunuz. Resmi süreç-
leri titiz bir şekilde yönetmek ve borçlanmalara
özen göstermek önemli olacak.

İkili ilişkilerde mantığınızı daha etkin kullanabilir ve
standartlarınızı koruyarak düzen oluşturabilirsiniz. Evli-
lik ve ortaklık kriterleriniz netleşebilir, yapıcı eleştiri-
lerle ilişkilerinizi güçlendirebilirsiniz. 

1850 yıllık 12 köşeli yapı, artırılmış 
gerçeklikle gezilebiliyor

ÇAnAkkAle'nİn Ezine ilçesi Dalyan köyü sa-
hili yakınındaki eski Roma kolonisi Alexandria Troas
Antik Kenti'nde önceki senelerde keşfedilen yakla-
şık 1850 yıllık 12 köşeli poligonal yapı, artırılmış ger-
çeklik teknolojisi kullanılarak gezilebiliyor.

Bölgede, Kültür ve Turizm Bakanlığının izni ve
desteğiyle, Ankara Üniversitesi ve ana sponsor
İÇDAŞ AŞ'nin sağladığı imkanlarla bazı üniversite-
lerden 30 bilim insanının katkıda bulunduğu çalış-
malar sürüyor.

Ankara Üniversitesi Arkeoloji Bölümü Öğretim
Üyesi ve Kazı Başkanı Prof. Dr. Erhan Öztepe ile
ekibince bu yıl 1 Temmuz'da başlayan çalışmalar
kapsamında, önceki senelerde bir bölümüne ulaşı-
lan poligonal yapının büyük ölçüde ortaya çıkarıl-
ması sağlandı. Öztepe, AA muhabirine, arkeolojik
kazı ve araştırma, mimari belgeleme, jeofizik ve an-
tropolojik çalışmalara devam ettiklerini söyledi.

Bu seneki kazıda önceki yıllarda ara verdikleri
podyumlu salon ve doğusunda yeni bir kompleksin
bulunduğu poligonal yapının etrafını araştırdıklarını
belirten Öztepe, "Eskişehir Osmangazi Üniversitesi
(ESOGÜ) Mimarlık Bölümü ve Anadolu Üniversite-
sinden arkadaşlarımızın hazırladığı, bizim de yer al-
dığımız bir canlandırma projesi var. 1850 yıllık 12
köşeli yapının dijital ortamda ayağa kaldırılması
sağlanıyor. Bu sayede günümüz teknolojisindeki
tablet bilgisiyarlar ile yapıyı gerçek anlamda görün-
tüleyip içinde gezebiliyorsunuz." diye konuştu.

Ekipteki uzmanların, mimarların artırılmış gerçek-
lik deneyimi konusunda 1000'den fazla kişiyle gör-
üştüğünü anlatan Öztepe, şöyle devam etti:

"Bu bir ön denemeydi. Şimdi bunun üzerinde ça-
lışmalar devam ediyor. Bu yapı yaklaşık 1850 yıllık.
Roma İmparatoru Hadrian döneminde inşa edildi-
ğini, içindeki mimari elemanlar aracılığıyla tespit
edebiliyoruz. 

Yapının fonksiyonuyla ilgili birkaç öneri var. Daha
önce Alman meslektaşlarla çalışmıştık. Bunlardan
biri, çok prestijli bir yapı, geçiş yapısı olması. Çünkü
kuzeyden bir girişi var. Bu sene açtığımız batı giriş
ve çıkışı var. Batıdan çıkış yapılan noktadan bir kori-
dordan geçip tapınak alanına ulaşabiliyorsunuz, fo-
rumun içinde Augustus ve Roma'ya adanmış olan
bir tapınak. Şu anda kapalı ama önümüzdeki yıl-
larda açmayı planladığımız, sonradan kapatılmış bir
doğu girişi var. Dolayısıyla doğudan, batıdan ve ku-
zeyden girişleri ya da geçişleri olan bir yapıdan söz
ediyoruz."

Yapının hem Anadolu hem de Roma mimarlık ör-
nekleri bakımından nadir plana sahip olduğuna dik-
kati çeken Öztepe, "Plan tipi olarak, Roma kentinin
bugün merkezinde korunmuş olan, dünyanın en
büyük Katolik kiliselerden biri olan Pantheon ile çok
benzeştiği belirtiliyor. Bir kubbe var, kubbenin mer-
kezinde bir okul ve açıklığı var. Bu açıklıktan dolayı
belki gökyüzüyle de alakalı bir yapı olarak düşünü-
lebilir. Bunun üzerinde de çalışıyoruz. Yaptığımız
yeni çalışmada fonksiyonuyla ilgili de yeni bilgilere
ulaşacağımızı düşünüyoruz." ifadelerini kullandı.

Doç. Dr. Ülkü Özten ise bu alanın çok önemli ve
özel bir yapı olduğunu belirtti. AA

Yunusemre İlçe Milli
Eğitim Müdürlüğü  Resmi
ve özel okullarda görev
yapan okul müdürleri ve
okul müdür yardımcıları ile
2024-2025 Eğitim-Öğre-
tim Yılı Sene Başı   toplan-
tısını Çağatay Uluçay
İlkokulu Konferans Salo-
nunda gerçekleşti. Yunu-
semre İlçe Milli Eğitim
Müdürü Yıldıray Demirtaş
Başkanlığında gerçekle-
şen toplantıya şube mü-

dürleri  Zeynel Mutlu ve
Yaşar İzgüt,  Yunusemre il-
çesinde okullarda görev
yapan okul müdürleri ve
okul müdür yardımcıları
katıldı.

Yunusemre İlçe Milli
Eğitim Müdürü Yıldıray
Demirtaş toplantıda yap-
tığı konuşmada "Yunu-
semre ilçemizde tüm
resmi ve özel okul müdür-
leri ve müdür yardımcıları
ile toplantı gerçekleştirdik.

Yunusemre ilçemizde
okullarımızı 2024-2025
Eğitim-Öğretim Yılına ha-
zırladık. Toplantıda MEB
Sosyal Etkinlikler Yönet-
menliği, Bayarak Törenleri
Yönergesi, Protokol Kural-
ları ve İletişim, Bakanlığı-
mızca yayınlanan
2024/2025 eğitim öğretim

yılına ilişkin iş ve işlemler
ve Türkiye yüzyılı maarif
modeline ilişkin genelge
konularını konuştuk" şek-
linde konuştu.

Katılımın yoğun olduğu
toplantı, soru cevap bö-
lümü ile  karşılıklı görüş ve
öneri  alışverişiyle sona
erdi. İHA

2024-2025 eğitim-öğretim yılı sene başı  okul idarecileri toplantısı gerçekleşti

Okullar yeni eğitim dönemine hazır

mAnİsA Selendi’de
düğünlerin vazgeçilmezleri
olan müzisyenler her
zaman vatandaşlar için
oynattıkları oyun havala-
rında bu kez kendileri oy-
nadı.  

Selendi ilçesinde dü-
ğünlerde müzisyenlik
yapan Erdil Kökçe’nin
oğulları Emir ile Erol’un
sünnet merasimi Belediye
Düğün Salonunda gerçek-
leşti. Kazanlarla yapılan
yemeğin ikram edildiği
sünnet merasiminde da-
vullar ve zurnalar ortalığı
şenlendirdi. Baba Erdil

Kökçe’nin müzisyen arka-
daşları sünnet merasimine
renk katarken akşam yapı-
lan açık hava sünnet eğ-
lencesinde düğün ve
sünnetlerde vatandaşları
oynatan müzisyenler bu
sefer kendileri sahnede
hünerlerini sergiledi. Ken-
dilerini sahnenin ortasında
bulan müzisyenler arka-
daşlarının çaldığı yöresel
oyunları oynadı. Gecenin
geç saatlerine kadar
devam eden eğlence so-
nunda müzisyenler top-
luca fotoğraf çektirdi.
İHA

Müzisyenler bu kez kendileri oynadı   

Yunusemre Bele-
diye Başkanı Semih Bala-
ban’ın eşi Serap
Balaban’ın öncülüğünde
başlatılan ‘Her Kadın Gü-
zeldir Projesi’nin bu haf-
taki durağı Uzunburun ve
Gürle mahallesi oldu. İki

mahalle de yaşayan ka-
dınların kuaför ihtiyacı be-
lediye ekiplerince giderildi.
Sosyal belediyecilik hiz-
metlerine hız kesmeden
devam eden Yunusemre
Belediyesi halkının mutlu-
luğu ve konforu için çalış-

malarını sürdürüyor. Yunu-
semre Belediye Başkanı
Semih Balaban’ın eşi
Serap Balaban tarafından
başlatılan ve ilçede yaşa-
yan kadınların önemli bir
ihtiyacını gideren ‘Her
Kadın Güzeldir’ projesi
tüm hızıyla devam ediyor.
Kadınlardan yoğun ilgi
gören projenin bu haftaki
durağı Uzunburun ve
Gürle Mahallesi oldu. 

Uzunburun ve Gürle
mahallesindeki kuaförlük
hizmetinin verildiği çalış-
maya Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban’ın
Eşi Serap Balaban, Yunu-
semre Halk Eğitim Müdür-
lüğü’nden kurs
öğretmenleri, kadın aile
hizmetleri müdürlüğü ve
kültür işleri müdürlüğü
personelleri ile kursiyerler

katıldı. Proje kapsamında
iki mahallede yaşayan ka-
dınlara kuaförlük hizmeti
verildi. 

Kadınlar projeden
memnuniyetini dile getirir-
ken Yunusemre Belediye-
si’ne, Başkan Balaban ile
eşi Serap Balaban’a te-

şekkür etti. Kuaförlük hiz-
metine ulaşmakta güçlük
çeken kadınlar için ger-
çekleştirilen proje kapsa-
mında ilçenin belirli
mahallelerinde her hafta
kuaförlük hizmeti veril-
meye devam edilecek.
Haber merkezi

‘Her Kadın Güzeldir’ Uzunburun ve Gürle’de
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Burhan AKDEMİR

Manisa’nın en önemli
gündemi, il genelinde yaşanan
su kesintileri. Bazı ilçelerde
yaklaşık 2 aydır sistemli bir şe-
kilde sular kesiliyor, vatandaşlar
mağdur ediliyor. Halk bu so-
runa ivedilikle çözüm bekler-
ken, Manisa Büyükşehir
Belediyesi ile Manisa Su ve Ka-
nalizasyon İdaresi’nin (MASKİ)
gündeminde sadece Manisa
Futbol Kulübü var.

iHaLELER 2 TOn sU 1 TL 
nEDEniYLE iPTaL aMa 

Manisa FK’nın 
TEsisLERinin ÖnÜnÜ 

40 METRE aRaYLa 
KaZMaYa PaRa VaR

MASKİ ekipleri, yine Manisa
Futbol Kulübü’nün kaldığı, id-
manlarını yaptığı, maçlara ha-
zırlandığı Fikri Bayrıl Spor
Tesisleri’nin önünde mesai
yaptı. Ekipler, kulübün etrafında
bulunan yolları 40 metre arayla
kazdı. Kentin su ihtiyacına

cevap verecek projeler için ‘2
ton su 1 TL olunca bütçede
dengesizlik yarattığı’ gerekçe-
siyle ihale iptaline giden Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi ve
MASKİ, adeta kulübe psikolojik
baskı uygularcasına tesislerin
etrafını kazdı.

FERDi ZEYREK’in ÖZEL 
TaLiMaTıYMıŞ

Bölgede çalışma yürütmek
için gelen MASKİ yetkilileri,
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek’in, bölge-
deki yağmur suyu kanalizasyon
ihtiyacını karşılamak için bizzat
proje çizdiğini ve bu proje doğ-
rultusunda çalışmaların yapıldı-
ğını söyledi. Ekipler,
çalışmaların 2 ile 4 hafta ara-
sında süreceğini de dile getirdi. 

BÖLGEDE BÖYLE BiR 
ÇaLıŞMaYa iHTiYaÇ 

YOK… VaRsa Da nEDEn 
aYLaRDıR YaPıLMaDı?

Tesisin bulunduğu bölgede
altyapı çalışmalarının yakın za-
manda yapılması nedeniyle,
asfalt da oldukça yeni. Ancak
ekiplerin kazısının tam da
sezon başladığı dönemde ol-

ması da ayrı bir soru işareti ola-
rak öne çıktı. Büyükşehir’in
CHP yönetimine geçtiği 1 Ni-
san’dan liglerin başladığı tarihe
kadar geçen uzun sürede çalış-
maları yapmayıp, kulübün se-
zonu açtığı zaman yapması,
psikolojik baskının ne denli ol-
duğunu da gözler önüne serdi. 

Manisa FK’Yı BıRaK, 
aKMaYan MUsLUKLaRa

BaK
Çalışmaları gören vatandaş-

lar da kentte yaşanan su kesin-
tileriyle ilgilenmek yerine bu tür
işlerle uğraşan Büyükşehir ve
MASKİ yetkililerine tepki gös-
terdi. 

Kent su kesintileriyle boğuşuyor, Manisa Büyükşehir Belediyesi ve MASKİ ekipleri işi gücü bıraktı Manisa Futbol Kulübü ile uğraşıyor

Büyükşehir’in tek derdi Manisa FK
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endoKrinoloji Uzmanı
Prof. Dr. Emre Bozkırlı, top-
lumda sık rastlanan tiroid no-
düllerinin genellikle tesadüfen
tespit edildiğine dikkat çeke-
rek, bu nodüllerin çoğunun iyi
huylu olduğunu ve ilaçsız
takip edildiğini, yüzde 3’ünün
ise zaman içinde tiroid kanse-
rine dönebileceğini söyledi.   

Endokrinoloji Uzmanı Prof.
Dr. Emre Bozkırlı, tüm vücut
fonksiyonları için hayati önem
taşıyan tiroid hormonlarını sal-
gılayan, kelebek şeklinde olup
boyun bölgesinde bulunan ti-
roid bezleri hakkında önemli
bilgiler verdi. 

Normalde tiroid bezinin iç
dokusunun homojen olduğunu
belirten Prof. Dr. Bozkırlı, etra-

fındaki tiroid dokusundan
farklı yapıda ve radyolojik ola-
rak etrafından ayırt edilebilen
kitlelere “nodül” adı verildiğini
söyledi. 

Bu kitlelerin toplumda gö-
rülme sıklığının elle muaye-
nede yüzde 3 ila 7 olarak
tespit edilse de, başta ultraso-
nografi olmak üzere radyolojik
yöntemler kullanıldığında bu
oranın yüzde 35-45’e çıktığına
dikkat çekti. 

Tiroid nodülü olan kişilerin
genellikle boyunda şişlik şika-
yetiyle doktora başvurduğunu
ancak başka hastalıklar için
yapılan ultrasonografi, tomo-
grafi ve magnetik rezonans
görüntüleme gibi radyolojik in-
celemeler sırasında tesadüfen

tespit edildiğini dile getirdi. 
“büyüK bir

çoğunluğu belirti 
vermez, KüçüKtür” 
Tiroid nodüllerinin gö-

rülme sıklığının yaşla birlikte
arttığına işaret eden Prof. Dr.
Bozkırlı, “Klinik pratikte en çok
korkulan durum bu kitlelerin
kötü huylu olmasıdır. 

Bu lezyonların çoğu iyi
huylu kitleler olduğu için çoğu
hastada iyi bir değerlendirme
sonrası hastaların basitçe ta-
kibi mümkün olmaktadır. 

Tiroid nodülleri tek veya
çok sayıda olabilir. 

Tiroid nodüllerinin yapıları
incelendiğinde bir kısmı katı,
bir kısmı içi sıvı dolu ve bir
kısmı da katı- sıvı karışık ya-
pıda olabilir. 

Yine benzer şekilde boyut-
ları değişken özellik gösterir.
Büyük bir çoğunluğu hiçbir
belirti vermeyen küçük kitleler
halindeyken, daha az bir kısmı
boyundaki diğer anatomik or-
ganlara baskı yapabilecek dü-
zeyde büyük kitleler halinde
olabilir” diye konuştu. 

“önceliKle iyi huylu 
mu Kötü huylu mu 

olduğuna baKılmalı” 
Tiroid nodüllerinin yakla-

şık yüzde 3’lük bir kısmının
zaman içinde tiroid kanserine
dönüşebileceği uyarısında bu-
lunan Prof. Dr. Bozkırlı, “Bir ti-
roid nodülü tespit edildiğinde
karar verilmesi gereken en
önemli durum, iyi huylu veya

kötü huylu ayrımının uygun bir
şekilde yapılmasıdır.

Ayırıcı tanıda hastaların hi-
kayesinin uygun şekilde alın-
ması önemlidir.

Çocuklarda, ileri yaş erkek-
lerde, baş-boyun bölgesine
radyoterapi öyküsü olan has-
talarda, ailesinde tiroid kanseri
öyküsü olanlarda ve çocukluk-
genç erişkin yaşlarda iyonize
radyasyona maruz kalan kişi-
lerde nodüllerin kanserleşme
ihtimali yüksektir. 

Bunların dışında; hızlı bü-
yüyen nodül varlığında, eşlik
eden ses kısıklığı olduğunda,
nefes darlığı-öksürük ve
yutma güçlüğü gibi bası tanı-
larının eşlik ettiği hastalarda ti-
roid nodüllerinin kötü huylu
olabileceği göz önünde bulun-
durulmalıdır” dedi. 

“nodül varsa Kan 
testi ve 

ultrasonograFi 
yapılır” 

Tiroid nodülü tespit edilen
hastalarda tiroid fonksiyonları-
nın değerlendirilmesi için kan
testi yapıldığını belirten Boz-
kırlı, bu testin sonuçlarına
göre hastanın ilaç tedavisine
ihtiyacının olup olmadığının
belirlenip bir sonraki aşamada
yapılacak görüntülemelerin
planlandığını ifade etti. 

Görüntüleme yöntemleri
içinde en sık kullanılan yönte-
min ultrasonografi olduğunu
kaydeden Prof. Dr. Bozkırlı de-
neyimli bir hekim tarafından

değerlendirildiğinde, nodülün
iyi veya kötü huylu olup olma-
dığıyla ilgili ciddi bilgiler edinil-
diğini söyledi.

Ultrasonografide nodülün
yerleşimi, şekli, boyutları, sı-
nırları, içeriği, bası tanıları ve
kanlanma özellikleri gibi bir-
çok konuda fikir sahibi oluna-
bileceğini sözlerine ekledi. 

“biyopsinin hiçbir 
yan etKisi yoKtur” 

Bir sonraki tetkik aşama-
sının biyopsi olduğundan bah-
seden Prof. Dr. Bozkırlı “Tiroid
ince iğne aspirasyon biyopsisi
genellikle ultrason eşliğinde ti-
roid nodüllerinin içerisine iğ-
neyle girilerek birkaç damla
örnek alınmasından ibaret bir
işlem olup, uygun ellerde ya-
pıldığında hiçbir yan etki bek-
lenmeyen çok faydalı bir tanı
yöntemidir.

Sonuçlara göre hastanın
ameliyat olmasına gerek olup-
olmadığına karar verilir” dedi. 

Tiroid nodüllerinin ilaç te-
davisi bulunmadığını ancak
hormon salgılayan tiroid no-

düllerinde radyoaktif iyot te-
davisi uygulanabileceğini be-
lirten Prof. Dr. Bozkırlı biyopsi
sonuçlarına göre kötü huylu
olma ihtimali yüksek durum-
larda operasyonun gündeme
geldiğini anlattı. 

Bozkırlı, biyopsi sonuçları
iyi huylu tespit edilen hastala-
rın 6 ay- 1 yıl gibi aralıklarla
ultrasonografi takiplerine
devam edildiğini ve radyofre-
kans ablasyon yönteminin de
son yıllarda giderek daha fazla
tercih edildiğini sözlerine ek-
ledi. 

Prof. Dr. Bozkırlı nodüler
tiroid hastalıklarının toplumda
çok sık görüldüğünün altını çi-
zerek deneyimli uzmanlar ta-
rafından değerlendirildiğinde
çoğu vakanın ilaçsız takip edi-
lebilecek durumda olduğunu
dile getirdi. 

Tedavi ihtiyacı olan hasta-
larda ise radyoaktif iyot teda-
visi, cerrahi ve radyofrekans
ablasyon gibi tedavi yöntem-
lerinin kullanıldığını ifade etti.
iha 

“Tiroid nodüllerinin görülme sıklığı 
yaşla birlikte artıyor”

Diz kireçlenmesine bebeklerin göbek kordonuyla tedavi

FiziK Tedavi ve Rehabili-
tasyon Uzmanı Doç. Dr. Dilek
Eker Büyükşireci, diz kireçlen-
melerinin iyileştirilmesinde
yeni geliştirilen girişimsel te-
davi seçeneklerinin artık çok
daha etkili olduğunu ve bu
hastaların tedavilerinde yüz
güldürücü sonuçlar alındığını
söyledi. 

Diz kireçlenmelerinde

doktorların elini güçlendiren
yeni teknik ve cihazların da
varlığından bahseden Fizik Te-
davi ve Rehabilitasyon Uz-
manı Doç. Dr. Dilek Eker
Büyükşireci, “Diz kireçlenmesi
halk arasında diz eklemindeki
kıkırdağın aşınması, diz kapa-
ğındaki ya da diz eklemindeki
sıvının kaybı ya da kemiklerin
birbirine sürtünmesi olarak bi-

liniyor. Diz kireçlenmesi as-
lında yaşlanmanın doğal bir
süreci olarak karşımıza çıkıyor
ve eklemi oluşturan yapılar-
daki yıpranma süreci.

Diz kireçlenme hastaları
bize en sık diz ağrısı nedeniyle
başvuruyorlar. 

Ancak bu hastalara diz ağ-
rısının yanında hareket esna-
sında çatırtı çuturtu şeklinde
dizlerinden ses gelme ya da
çatırdama hissi eşlik edebili-
yor. 

Yine bu hastalar uzun yü-
rüyüşlerde, merdiven çık-
makta, çömelmekte zorluk
yaşadıklarını söylüyorlar. Son
zamanlarda bizim elimizi fizik
tedavi hekimleri olarak güç-
lendiren muayenemizin bir
parçası olan bir cihazımız var,
ultrasonografi. Biz fizik mua-
yenenin yanında ultrasono-
grafi ile hastalarımızı
değerlendirip gerçekten diz
ağrısının nedeni bu kireçlenme
mi yoksa eşlik eden başka bir

patoloji mi var bunu tespit
edebiliyoruz.

Yine diz kireçlenmesi has-
talarımızın tedavilerinde bu
ultrasonografi cihazını kullana-
biliyoruz. Çünkü son zaman-
larda bu alanda geliştirilmiş
olan birçok girişimsel tedavi
yöntemi var.

Yani tüm eklem problem-
lerinde olduğu gibi diz kireç-
lenmesinde de ultrasonografi
ile hem tanımız güçleniyor
hem de hedefe yönelik nokta
atışı tedavi dediğimiz direkt
anormalliği tedavi etmemizde
ultrasonografi bizim için etkin
rol oynuyor” dedi. 

diz Kireçlenmesi
tedavinde yeni nesil 

girişimsel 
uygulamalar 

Hastalığın iyileşmesinde
birçok yeni nesil uygulamadan
yararlanabildiklerini vurgula-
yan Doç. Dr. Dilek Eker Bü-
yükşireci, “Geçmişten
günümüze iyi bilinen diz içi

hyaluronik asit tedavilerinin
yanında artık hastaların kendi
kanından elde edilen akıllı
plazma uygulamalarını, yeni
doğan bebeklerin göbek kor-
donundan laboratuvar orta-
mında elde edilen eksozom
uygulamalarını ve karın yağın-
dan ya da kemik iliğinden elde
edilen kök hücre uygulamala-
rını tedavi seçeneği olarak su-
nuyoruz.

Tedavide ilk aşamada has-
talarımıza ağrı kesici, ödem gi-
derici ilaçlardan, yine diz
sıvısını destekleyen, diz sıvısı-
nın artışını sağlayan takviye
ürünlerden, dizliklerden, fizik
tedavi uygulamalarından ve
egzersizlerden yararlanıyoruz.
Hastalarımıza muhakkak kilo
vermeleri konusunda destek
oluyoruz.

Son zamanlarda diz kireç-
lenmesi tedavisinde kullanılan
birçok yeni nesil yüz güldü-
rücü tedavi seçeneği olsa da
tüm hastalarımızın muhakkak

kilo vermesi ve düzenli egzer-
siz yapması gereğinde fizik te-
davi uygulamalarına
başvurmasını istiyoruz” diye
konuştu. 

Son evreye ulaşmadan
hastaların diz ağrısı hissettiği
anda fizik tedavi ve rehabili-
tasyon uzman hekimlerine
başvurmaları gerektiğinin altını
çizen Büyükşireci, “Son za-
manlarda en fazla gördüğü-
müz şey, hastamız maalesef
evre-4 kireçlenme dediğimiz
protez ameliyatı adayıyken
bizlere başvuruyor. Ancak biz
istiyoruz ki hastalarımız daha
erken evrelerde bize tedavi
için başvursunlar ki bu yeni te-
davi seçeneklerinde sonuçları-
mız daha yüz güldürücü olsun,
başarı şansımız artsın. O ne-
denle diz ağrısı olan tüm has-
talarımızın fizik tedavi ve
rehabilitasyon uzman hekimle-
rine başvurarak muayene ol-
malarını öneririm” şeklinde
konuştu. iha 

Yüksek kolesterol kardiyovasküler hastalık riskini artırıyor
Vücut için gerekli bir ele-

ment olan kolesterolün belirli
seviyelerde kalmasının önemini
vurgulayan Tıp Fakültesi İç
Hastalıkları Anabilim Dalı’ndan
Dr. Öğretim Üyesi Özcan Sön-
mez, beslenme ve yaşam tar-
zında yapılacak düzenlemelerle
kolesterol seviyesinin ideal de-
ğerlerde tutulmasının mümkün
olduğunu söyledi.

Sönmez, “Kolesterol değer-
leri belirli seviyeler üstüne çıktı-
ğında ölüm sebeplerinin
başında gelen kardiyovasküler
hastalıklar için ana risk faktörle-
rindendir” uyarısında bulundu.
Dr. Öğretim Üyesi Özcan Sön-
mez, yüksek kolesterolün za-
rarlarına değinerek kolesterolün
ideal seviyelerde tutulmasına
ilişkin önerilerde bulundu. 

Kolesterolün vücudumuz
için çok önemli bir lipit oldu-
ğunu belirten Dr. Öğretim Üyesi
Özcan Sönmez, “Kolesterol
hücrelerin dokusunda yapı taşı
olarak, safra asitlerinin üreti-
minde, steroid türevi hormonla-
rının üretiminde kullanılır” dedi. 

Kolesterol yüksekliğinin

önemli sağlık sorunlarına
neden olabileceğini kaydeden
Sönmez, “Gelişmiş ve geliş-
mekte olan ülkelerde ölümlerin
başlıca nedeni aterosklerotik
kardiyovasküler hastalıklardır.
Kolesterol yüksekliği yani disli-
pidemi dediğimiz bozukluk
aterosklerotik kardiyovasküler
hastalığının en önemli risk fak-
törüdür ve bu önlenebilen bir
faktördür” diye konuştu.    

Kalp damar
hastalıKları risKi 
belirlenebiliyor 

Kolesterol değerlerinin
kalp damar hastalıkları riskinin
belirlenmesinde önemli rolü
olduğunu ifade eden Sönmez,
“Kanda serum lipidlerinin çe-
şitleri vardır ve kalp damar
hastalıkları riskini belirlemek
için bunları ölçeriz. Serumda
ölçülen lipidler Total-K
(mg/dL), LDL-K (mg/dL), HDL-
K (mg/dL), Triglisert ve Apo-B
(mg/dL) olarak sıralanabilir”
dedi. 

Kolesterol yüksekliğine
sebep olan etkenlere değinen
Dr. Öğretim Üyesi Sönmez,

“Sigara ve aşırı alkol tüketimi,
yanlış beslenme alışkanlıkları,
obezite, kronik böbrek yet-
mezliği, gebelik, tip 2 Diyabet
varlığı, hipotiroidi gibi hastalık-
lar; gebelik gibi fizyolojik du-
rumlar, steroid, oral
kontraseptif, idrar sökücü,
beta- blokör bazı epilepsi ilaç-
ları gibi ilaçlar kolesterol yük-
sekliğine sebep olmaktadır”
diye konuştu.    

aKdeniz tipi
beslenme öneriliyor 
Yüksek kolesterolle mü-

cadelede ilaç tedavisinin yanı
sıra beslenme ve yaşam tarzı-
nın önemli belirleyiciler oldu-
ğunu belirten Sönmez,
“Kolesterol seviyesinin ideal
değerlerde olmasında bes-
lenme oldukça belirleyicidir.

Günlük diyette karbonhid-
rat, protein ve lipitten belli
oranda alınmalıdır. Diyette
protein miktarı total enerjinin
yüzde 15-20’sini karşılayacak
şekilde yerine konmalıdır. 

Toplumlara göre beslenme
modelleri değişkenlik göstere-
bilir. Akdeniz tipi beslenme ön

plana çıkmaktadır. Beslenme
kılavuzlarında meyve, sebze,
tam tahıl, baklagiller, yüksek
çözünürlüğü olan lifli gıdalarla
beslenme, günlük alınan total
kalorinin azaltılması ve tuzlan-
mış, füme edilmiş, tütsülenmiş
et, balık, tavuk, salam sucuk
sosis gibi işlenmiş gıdalardan
kaçınılması lipid metabolizma-
sında iyileşmeye yardımcı ol-
maktadır” diye konuştu. 

sigara ve alKolden
uzaK durulmalı, Kilo
Kontrolü sağlanmalı 

Dr. Öğretim Üyesi Özcan
Sönmez, lipid metabolizması-
nın iyileştirilmesinde alkol ve
sigaranın bırakılması, fiziki ak-
tivitenin artırılması ve kilo
kontrolünün sağlanmasının da
önemli olduğunun altını çizdi. 

yüKseK Kolesterol 
tedavi edilebilir 

Yüksek kolesterolün ilaçla
tedavi edildiğini belirten Dr.
Öğretim Üyesi Sönmez, “İlaç
tedavisinde statin grubu ilaç-
lar, safra asit sekestranları,
PCSK9 inhibitörleri kullanılmak-
tadır.

Tedavide bağırsaktan ko-
lesterol emiliminin yanı sıra
plazmafarez gibi ileri tedavi
yöntemlerinden yararlanılmak-
tadır” diye konuştu. 

yanlış
bilgilendirmelere 

diKKat! 
Kolesterol konusunda

yanlış bilgilendirmelerin
zaman zaman gündeme geldi-
ğini belirten Dr. Öğretim Üyesi
Özcan Sönmez, sözlerini
şöyle tamamladı: 

“Kolesterol vücut için ge-
rekli bir element olmakla bera-

ber belirli seviyeler üstüne çık-
tığında ölüm sebeplerinin ba-
şında gelen kardiyovasküler
hastalıklar için ana risk faktör-
lerindendir. 

Çok popüler bir konu ol-
duğu için maalesef popülizm
yapılarak toplumun zaman
zaman yanlış  bilgilendirildiği
görülmektedir.

Doktorların uyarıları mut-
laka dikkate alınmalıdır.

Kolesterol ilaçlarının doktor
bilgisi dışında bırakılması gibi
riskli davranışlardan kaçınıl-
malıdır.” iha 
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Manisa FK 3 puan için sahaya çıkacak!Manisa FK 3 puan için sahaya çıkacak!

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1.
Lig’in 3. haftasında deplasmanda Fatih

Karagümrük’e konuk oluyor. Siyah-
beyazlılar, İstanbul deplasmanından
3 puanla dönmek istiyor.

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol
1. Lig’in 3. haftasında deplas-
manda Fatih Karagümrük’e konuk
olacak. 24 Ağustos Cumartesi
(Bugün) akşamı İstanbul Olimpiyat
Stadyumu’nda oynanacak müca-

dele saat 19.15’te başlayacak.
Siyah-beyazlılar İstanbul deplasmanın-

dan 3 puanla ayrılmak istiyor.
KARŞILAŞMAYI ERDEM MERTOĞLU YÖNETECEK

Manisa Futbol Kulübü ile Fatih Kara-
gümrük arasında oynanacak mücadeleyi
hakem Erdem Mertoğlu yönetecek. Kar-
şılaşmada Mertoğlu’nun yardımcılıkla-
rını Mehmet Şengül ve Kadir Akıllı
yapacak. Maçın dördüncü hakemi ise
Enver Aydın.

19.15STAT

İstanbul Olimpiyat Stadı

HAKEM
Erdem Mertoğlu24 Ağustos Cumartesi

Manisa Gençlik ve Spor İl Mü-
dürü Yunus Öztürk, Edirne’de dü-
zenlenen 663. Tarihi Kırkpınar Yağlı
Güreşleri'nde Başpehlivan üçün-
cüsü olan Manisalı güreşçi Serhat
Gökmen ile Balıkesir’de gerçekleşti-

rilen 64. Kurtdereli Mehmet Pehlivan
Yağlı Güreşleri’nde Deste Büyük
Boy kategorisinde ikinci olan gü-
reşçi Melih Özdemir’i makamında
ağırlayarak tebrik etti.   

Başarılarından dolayı sporcuları

ve antrenörlerini kutlayan İl Müdürü
Öztürk, güreşin Türk spor kültürün-
deki önemine vurgu yaparak, ata
sporunda Manisalı sporcuların elde
ettiği başarıların gurur verici oldu-
ğunu belirtti. İl Müdürü Öztürk,

sporculara bundan sonraki müsa-
bakalarda da başarılar dileyerek
desteklerinin her zaman devam
edeceğini ifade etti.  Antrenörler de

sporcuların elde ettikleri başarılarda
verilen desteğin büyük rol oynadı-
ğını belirterek İl Müdürü Yunus Öz-
türk’e teşekkürlerini iletti. iHa

Müdür Öztürk başarılı güreşçileri ağırladı    

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1.
Lig’in 3. hafta mücadelesinde deplas-
manda karşılaşacağı Fatih Karagümrük
maçının hazırlıklarını tamamladı. 

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1.
Lig’in 3. hafta mücadelesinde 24 Ağus-
tos Cumartesi (Bugün) akşamı saat
19.15’te İstanbul Atatürk Olimpiyat
Stadyumu’nda Fatih Karagümrük’e
konuk olacak. Siyah-beyazlılar, müca-
delenin hazırlıklarını Teknik Direktör
Çağdaş Çavuş yönetiminde gerçekle-
şen ter antrenmanıyla noktaladı. 

Manisa ekibi, daha sonra Fatih Kara-
gümrük maçı için İstanbul’a hareket etti. 

Siyah beyazlılarda hazırlıklar tamam

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR
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